
MİNİK JUDOCULAR
İZMİR’DE TER DÖKTÜ
Türkiye Judo Federasyonu’nun 2018 yılı
faaliyet programında yer alan Minikler Türkiye
Judo Şampiyonası İzmir’de yapıldı. Şampiyon-
ada Manisa Büyükşehir Belediye Spor Kulübü
Judo Takımından Ümit Çırpan 34 kg’da Türkiye

3.sü olurken, İbrahim Özçiçek ve Mustafa Yağız
Karaca ise 46 kg’da Türkiye 5.si oldular.

İl genelinde aralıksız olarak sürdüren Manisa Büyükşehir
Belediyesi, Alaşehir’de gübrelik alanlarda ilaçlama uygula-
ması yaptı. Manisa Büyükşehir Belediyesi Sağlık İşleri
Dairesi Başkanı Talip Akbaş, vatandaşların rahat bir yaz
geçirmesi amacıyla gündüz ve gece olmak üzere periyodik
aralıklarla ilaçlama çalışması yapıldığını belirtti.S.3

TOBB kadın girişimciler 
Bakanı ziyaret etti
TOBB Kadın Girişimciler Kurulu Üyeleri,
daha önce TOBB Kadın Girişimciler Kurulu
Başkan Yardımcılığı görevinde bulunan
Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan’ı makamında
ziyaret etti. TOBB Manisa İl Kadın Girişim-
ciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Nilgün
Aksoy’un da  yer aldığı heyet, Bakan
Pekcan’a yeni görevinde başarı dileklerini
iletti.S.7

Sağlık Bakanlığı Yatırım Daire
Başkanlığınca 180 milyon
TL’ye tamamlanan 500 yataklı
hastanenin hizmete girmeden
önce havalandırma sistem-
lerinin devreye sokulmasıyla
birlikte Merkez Efendi Mahalle-
si’ndeki yüzlerce mahalle
sakini, gürültünün köklü
olarak çözümlenmesi için
eylem yaptı.S.5

Manisa’nın Kula ilçesinde otomo-
bille çarpışan motosiklet
sürücüsü yaralandı.S.3

İki yıl devam eden
OHAL sürecine il-
işkin Manisa Baro
Başkanı Ali Arslan
sosyal medya
hesabı üzerinden
açıklama yaptı. Ar-
slan, açıkla-

masında, “OHAL sona erdi. OHAL’i
aratmayacak tasarıların meclisten geçmesi
OHAL’İ sürekli kılacak” dedi.S.5

2016 yılında Zafer Kalkınma Ajansı
Sürdürülebilir Çevre Altyapı Mali Destek
Programı (SÜÇEP) kapsamında ‘Çevreye
Duyarlı Belediye’ konulu projede hibe
desteği alan Manisa Büyükşehir
Belediyesi, ‘Sürdürülebilir Temiz Bir
Çevre İçin Geri Kazanıyoruz’ projesi ile ik-

inci kez hibe desteği almaya hak kazandı.
Proje kapsamında 1 milyon 5 bin 995 lira
hibe desteği alacak olan Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi ile Zafer Kalkınma Ajansı
arasında sözleşme Genel Sekreter
Yardımcısı Mustafa Genç’in katılımıyla
imzalandı.S.4

Ulaşıma sıkı denetim
Manisa Büyükşehir Belediyesi Ulaşım
Dairesi Başkanlığı ekipleri, Alaşehir’de
toplu ulaşım araçlarını A’dan Z’ye dene-
tledi. Yolcu memnuniyetinden, klimaların
kontrolüne kadar birçok konuda denetim
yapan ekiplerin amacı vatandaşların kon-
forlu ve güvenli yolculuk yapması.S.3
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Bu yıl kuru üzümde de erken hasat
beklentisinin olduğunu vurgulayan
Karabat, “Normalde bizim sezon 15-20
Ağustos’ta başlar. 20’sini gördü mü
herkes hasada başlar kurutmalık olarak
yetiştirilen çekirdeksizde. Ancak bu yıl
için bunda da 10 gün kadar bir erkenci-
lik olabileceğini düşünüyoruz. Tabi
yine bu bölgenin geneli için konuşmuy-
oruz.” dedi.

BU YIL HASAT ERKEN BAŞLADI

Üzüm tüketimi ile ilgili açıklama yapan
Karabat, “Yıllara göre değişmekle birlikte
kuru üzümde ihracatta 300 bin tonlara da
çıktığımız oldu. Ama yaklaşık olarak 225
bin-250 bin ton kuru üzüm ihracatımız
söz konusu oluyor. Üretilen üzümün
çoğunluğu ihracat amaçlı oluyor. İç tüke-
timde 45-50 bin ton civarında görünür
her sene.” dedi.

50 BİN TON ÜZÜM TÜKETİYORUZ

SEZON ERKEN BASLIYOR
Sultani Çekirdeksiz üzüm çeşidi hasat ve
ihracat zamanı da belli oldu. Manisa’nın
ihracatındaki en önemli ürünlerden olan
Sultani Çekirdeksiz üzüm çeşidi için hasat
zamanı 22 Temmuz’da, ihracat zamanı ise
23 Temmuz olarak belirlendi. Geçtiğimiz
yıllara göre bu yıl hasadın daha erken
başlayacağı açıklandı.

Güneşten kaçıp
bol su tüketin
Manisa’da hava sıcaklıkların 35 dereceleri
aşmasının ardından doktorlar vatandaşlara
uyarılarda bulundu. Pratisyen Hekim
Mustafa Fetullah Haskaraca, “Yaz aylarında
saat 10.00-14.00 arası güneşten kaçınılmalı
ve sıvı tüketimleri artırılmalı” dedi. S.7

Mikrokrediyle çocuklarını okuttu
Manisa’da 9 yıl önce
aldığı mikrokrediyle
bakkal dükkânını
mandıraya dönüştüren
56 yaşındaki Esma
Çayırlak, hem çocuk-
larını okuttu hem de
aile bütçesine katkıda
bulundu. S.5

Hazine arazileri
lavanta açacak
Hazine ve Maliye Bakanlığının çıkarmış
olduğu düzenleme ile hazineye ait araziler
hem devlete gelir getirecek hem de ülke
ekonomisine katkı sağlayacak. Bitkisel ve
aromatik bitkiler yetiştirilmesi için
değerinin binde biri oranında kiraya verile-
cek olan araziler ekonomiye kazandırılmış
olacak.S.4

Manisalılar amatör 
denizciliğe merak sardı

Manisa’da son dönemde artan tekne
meraklıları Amatör Denizci Belgesi’ne
(ADB) yoğun ilgi göstermeye başladı.
Bu kapsamda Manisa'da düzenlenen
seminerde konuşan Türkiye Su Altı
Sporları Federasyonu Eğitmeni Ümit
Organ, “Amacımız, bilinçsiz ve kontrol-
süz tekne kullanımının önüne geçmek”
dedi.S.4

Çevreci Büyükşehir’e hibe Baro’dan OHAL 
açıklamasıFabrikada 104

işçi zehirlendi
Manisa'nın Şehzadeler ilçesindeki bir
mobilya fabrikasında dün akşam yemeği
sonrası rahatsızlanan 104 işçi ze-
hirlenme şüphesiyle hastaneye
kaldırıldı.S.3

Motosiklet otomobille 
çarpıştı 1 yaralı

Büyükşehir kaliteli hizmet için toplandı

Manisa Büyükşehir Belediyesi ve MASKİ Genel Müdürlüğü, il genelinde hay-
ata geçirilen hizmet ve yatırımlarda koordinasyonu daha da arttırarak hizmet
kalitesini yükseltmek için MASKİ İkiz Kuleler Konferans Salonu’nda bir
toplantı düzenledi. Toplantıya, Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Aytaç
Yalçınkaya ve MASKİ Genel Müdürü Yaşar Coşkun başkanlık etti.S.5

Mahallelinin hastane tepkisi

Gübrelik alanlar ilaçlanıyor

BÜYÜKŞEHİR’DE TEMPO DÜŞMÜYOR

Teknik Direktörü Levent Devrim yönetiminde
sabah yaptığı kuvvet ve dayanıklılık antren-
manıyla Afyon’da yeni sezon hazırlıklarını
sürdüren Manisa Büyükşehir Belediyespor’da
hazırlıklar tam gaz devam ediyor

KÜRŞAT AYDIN’A ÖZEL
ANTRENMAN PROGRAMI

Geçtiğimiz sezon de-
plasmanda oynanan
Halide Edip Adıvar
maçında yaşadığı tal-
ihsiz sakatlığın ardın-
dan yeşil sahalardan
bir süredir uzak kalan
Manisa Büyükşehir
Belediyespor’un
tecrübeli futbolcusu
Kürşat Aydın’a, Afyon
kampında özel
antrenman programı
uygulanıyor.JOSUE 

AKHİSAR’DA

Spor Toto Süper Lig’de mü-
cadele eden Akhisar
Belediyespor, Portekizli orta
saha oyuncusu Josue’yi
kadrosuna kattı.

İL MÜDÜRÜ ÖZTÜRK’TEN GÖRME ENGELLİ JUDO MİLLİ TAKIMI’NA MORAL ZİYARETİ

BÜYÜKŞEHİR’DE TEMPO DÜŞMÜYOR
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ACİL TELEFONLAR
Acil Servis............................................................112 
Polis İmdat...........................................................155
Jandarma.............................................................156
Orman Yangını.....................................................177
Elektirik Arıza.......................................................186
Yangın..................................................................110 
Su Arıza...............................................................185 
Cenaze Hizmetleri...............................................188
Doğalgaz Acil.......................................................187
Zabıta..................................................................153
Telefon Arıza........................................................121

ULAŞIM
Gar Müdürlüğü........................231 16 96 

Manisa Seyahat......................231 03 70 

Otogar.....................................231 15 04 

Tren Garı................................234 19 15 

T.H.Y (Yoltur)..........................238 66 49 

SAĞLIK MERKEZLERİ
Celal Bayar Hastanesi.................
Moris Şinasi Çocuk Hastanesi.....
Manisa Devlet Hastanesi.............
Doğum ve Çocuk Bakım Evi........
Merkez Efendi Hastanesi.............
Sinir Hastalıkları Hastanesi..........
Ağız ve Diş Sağlığı merkezi........
Özel Sekiz Eylül Hastanesi.........
Grand Medikal Hastanesi...............
Cevahir Tıp Merkezi...................
Deva Tıp Merkezi........................
Ege Diyaliz Merkezi....................
Gediz Tıp Merkezi......................

KENT REHBERİ

KAMU KURUMLARI
Belediye.........................................................
CBÜ Rektörlük................................................
CBÜ Tıp Fakültesi...........................................
Manisa Valiliği.................................................
Tugay Komutanlığı..........................................
Cumhuriyet Başsavcılığı................................
Emniyet Müdürlüğü........................................
Defterdarlık....................................................
Milli Eğitim Müdürlüğü....................................
İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü.........................
İl Gençlik ve Spor Müdürlüğü........................

237 34 52
232 31 33
238 52 33 
231 46 11
232 74 74
231 46 24
232 17 10
238 88 23
236 27 28
232 43 73 
237 57 43
239 11 66
234 98 03

231 45 80
201 10 00 
233 19 20
231 02 73
231 46 33
236 33 20
233 26 26
231 46 43
231 46 08
231 25 41
231 46 10

Yay Ateş + Değişken (23 Kasım – 21 Aralık) 

Balık Su + Değişken  (20 Şubat – 20 Mart)

Boğa Toprak + Sabit (21 Nisan – 20 Mayıs) 

Başak Toprak + Değişken (24 Ağustos – 23 Eylül)

İkizler Hava + Değişken (21 Mayıs – 21 Haziran)

Yengeç Su + Öncü (22 Haziran – 22 Temmuz)

Oğlak Toprak + Öncü (22 Aralık – 20 Ocak)

Kova Burcu + değişim (21 Ocak - 18 Şubat)

Yeni bir başlangıç yapmak için kuvvetli arzular duyacaksınız. Eviniz ile ilgili veya işiniz
ile ilgili değişiklikler yapmayı arzu edebilirsiniz. Eski fikirleriniz veya daha önce arzu et-
tiğiniz halde bir türlü harekete geçemediğiniz projelerinizi hatırlatan durumlar meydana
gelebilir. Aklınızdan geçenleri söylemeden önce bir kez daha gözden geçirin. Ayrıca gün
içinde alacağınız haberlere tepki göstermeden önce araştırın. Yanlış anlamalar olabilir.
Hareket halinde olmak ve yeni bir konuya başlamak sizi heyecanlandıracak.

Sanatsal faaliyetler ve hayal gücü gerektiren konulara yönelik çalışmalar ya-
panlar için verimli zaman. Yeni projeler yapabilirsiniz ve ideallerinize ulaşmak
için çeşitli araştırmalar içinde olabilirsiniz. Arkadaşlarınız ile yapacağınız or-
ganizasyonlar keyfinizi yerine getirecek. Fikirlerinizi ortaya koyabilir, ikna
edici ve etkileyici olabilirsiniz. Bugün alacağınız bazı haberler hayal
gücünüzü uyandırabilir ve ideallerinizi gözden geçirebilirsiniz. Bu arada
dikkatinizi çeken detaylara takılı kalmasanız iyi olacak. 

Hareketli bir gün geçireceksiniz. Karşılaştığınız bazı olaylar sizi heyecan-
landırabilir. Huzursuzluk ve gerilim hissedebilirsiniz fakat iyimser ve anlayışlı
davranacaksınız ve ilişkilerinizi gözden geçireceksiniz. Sevdiklerinizin
davranışlarından etkileneceksiniz ve isteklerinizi gerçekleştirmek için kararlı
davranmayı başaracaksınız. Uzaklarda yaşayan yakınlarınız ile haberleşe-
bilirsiniz ve yeni girişimlerde bulunmak için kuvvetli arzular duyabilirsiniz. Hem
aşk, hem de parasal konulara yönelik isteğinizin yükseldiği bir dönem ve
sevdiğiniz ile aranızdaki ilişkiler yeni boyutlar kazanıyor.

Bugün duygularınızı denetlemeniz gerekiyor. Beklemediğiniz du-
rumlar olabilir ve ani değişikliklerden rahatsızlık duyabilirsiniz.
Ayrıca siz de davranışlarınız ile çevrenizdeki kişileri şaşırtabilirsiniz.
Farklı konular ve marjinal kişiler dikkatinizi çekebilir ancak tedbirli
olmanız gereken bir dönemdesiniz. Yeni atılımlarda bulunabilirsiniz
ve hem kendinizi, hem de çevrenizi yenilemek isteyebilirsiniz.
Ancak önemsediğiniz kişiler ve ciddiye aldığınız konular sizi tedbirli
davranmanızı sağlayacak. 

Bugün kendinizi farklı hissedeceksiniz. İhtiyaçlarınız artmış olabilir ve
isteklerinizi gerçekleştirmek için büyük bir gayret içinde olabilirsiniz.
Ancak gelişmeler sizin istediğiniz doğrultuda olacak. Büyüklerinizin
davranışlarından etkilenebilirsiniz ve önemsediğiniz konular ile ilgili
baskı duygusu hissedebilirsiniz fakat kendinizi daha rahat hissede-
ceğiniz bir dönem başlıyor. Özellikle burcun ilk günleri doğmuş olanlar
Jüpiter_in şanslı etkisini hissedebilirler. Çünkü Jüpiter sizin burcunuzda
parlamaya başlıyor. İyimser ve yapıcı bir tavır içinde bulununun.

Yoğun duygular ile güne başlayacak ve hareketli bir gün geçireceksiniz.
Uzaklarda yaşayan yakınlarınız ile haberleşebilirsiniz ve hatta onların zi-
yaretine gitmeyi düşünebilirsiniz. Gün içinde karşılaştığınız bazı olaylar
duygularınızın dalgalanmasına neden olabilir. Ancak sabırlı ve kararlı
davranmayı başarabilirsiniz. Bu arada ilişkilerinizi gözden geçirebilirsiniz
ve isteklerinizi gerçekleştirmek için olayların gelişmesini bekleyebilirsiniz.
Bugün duygusal tepkilerinizi denetlemek için gayret göstermelisiniz. Zihin-
sel faaliyetinizin yükseldiği bir dönemdesiniz.

Kafanızı karıştıran bazı durumlar olsa bile iyimser ve anlayışlı davran-
mayı başaracaksınız. Bu arada iddiacı ve tartışmacı bir tavır içinde bu-
lunmaktan kaçınmanız gerekiyor. Sevdiğinizin ilgisi ve yakınlarınızın
desteği ile moraliniz yükselecek ve zorluklar ile başa çıkabileceksiniz.
Üstelik Jüpiter burç değiştiriyor ve size uyumlu bir etki yapacak. Böylece
daha rahat bir tavır içine gireceksiniz. Saygı duyduğunuz kişilerin iy-
imser tavırlarından etkilenebilirsiniz ve olaylara daha olumlu bir açıdan
bakabilirsiniz. 

Güne istekli başlayacaksınız ve bütün dikkatinizi projelerinize odaklayacak-
sınız. Fikirlerinizi ortaya koyabilirsiniz ve ekip çalışmalarında başarılı ola-
bilirsiniz. Bu arada üzerinizde baskı duygusu uyandıran durumlar ile ilgili
yeni çözümler bulmanız mümkün. Güçlü kişiler ve otoriteyi temsil eden kişiler
ile ilgili fikirleriniz değişebilir. Zaten kendinizi yenilemek ve isteklerinizi
gerçekleştirmek için kuvvetli arzular duyduğunuz bir dönemdesiniz ve
böylece sorunlar ile başa çıkabilirsiniz. Aile bireyleri, kardeşleriniz ve
arkadaşlarınız ile iletişiminiz güçleniyor.

Sevdikleriniz ile haberleşebilirsiniz ve gün içinde alacağınız
haberler sizi heyecanlandıracak. Yolculuk heyecanı veya tatil
hazırlığının heyecanını hissetmeniz mümkün. Ayrıca parasal
konulara yönelik ilginç gelişmeler 
olabilir ve yeni atılımlarda bulunmak için kuvvetli arzular
duyabilirsiniz. Bugün duygularınızı denetleyin ve dikkatinizi
isteklerinize odaklayın. Sevdiğiniz ile aranızdaki ilişkiler yeni
boyutlar kazanıyor. Karşılaştığınız bazı kişiler hayal

Zihinsel faaliyetinizin hızlandığı bir dönemdesiniz ancak dikkatinizi belirli bir
konuya odaklamanız zor olabilir. Aklınıza gelen fikirleri hemen yazın. Buna
karşılık fikirlerinizi aklınıza geldiği gibi hemen söylemeyin. Yanlış anlamalar
olabilir. Tartışmalardan uzak durmanız gerekiyor. Karşılaştığınız bazı olay-
lar hayal gücünüzü uyandırmış olabilir. Aslında hayal gücü gerektiren konu-
lara yönelik çalışmalar yapanlar için uygun zaman. Parasal konulara
yönelik hissettiğiniz gerilimi çevrenize yansıtmaktan kaçının. Seyahatler ve
sportif faaliyetler sizi rahatlatabilir.

Sevdiklerinizin ilgisi ve desteği moralinizi yükseltecek. Anlayışlı ve yapıcı
davranacağınız bir dönemdesiniz. Üzerinizde baskı duygusu uyandıran konu-
lara yönelik bakış açınız değişiyor. Zaten karşılaştığınız olaylar tarzınızı ve
bazı alışkanlıklarınızı değiştirmeniz için sizi zorluyor. Daha önce istediğiniz
halde değiştiremediğiniz alışkanlıklarınızı şimdi değiştirmeye başlıyorsunuz.
Böylece kendinizi daha özgür hissedeceksiniz. Hem aşk, hem de parasal
konulara yönelik ilginç gelişmeler olabilir. Veya siz daha özgür ve yaratıcı bir
tavır içinde olabilirsiniz ve çevrenizdeki kişileri etkileyebilirsiniz.

Yoğun duygular ile güne başlayacaksınız ve hareketli bir gün geçireceksiniz.
Karşılaştığınız kişiler ve olaylar bilinçaltınızı uyandırabilir. Bugün duygularınızı
denetleyin ve içinizden yükselen sese kulak verin. Sabırlı ve disiplinli olmanız
gereken bir dönemdesiniz. Büyüklerinizin davranışları ve saygı duyduğunuz kişilerin
iyimser tavırlarından etkilenebilirsiniz ve olaylara daha farklı açılardan bakabilirsiniz.
Böylece aslında şanslı olduğunuzun farkına varabilirsiniz. Bazı karışıklıklar olabilir
veya idealleriniz değişmiş olabilir fakat sabırlı ve dikkatli davranabilirsiniz.

Aslan Ateş + Sabit  (23 Temmuz – 23 Ağustos) 

Terazi Hava + Öncü (24 Eylül – 23 Ekim) 

Akrep Su + Sabit (24 Ekim – 22 Kasım) 

Koç Ateş + Öncü (21 Mart- 20 Nisan)

Manisa İl Sağlık Müdürü
Dr. Necip Yemenici yap-

tığı yazılı açıklamada,
''696 Sayılı Kanun Hük-

münde Kararname ile
kadroya geçirilen sürekli
işçi personeller ile ilgili
Ziraat Bankası ile maaş
anlaşması imzaladık.
İmzalanan anlaşma
gereğince İlimizdeki De-
vlet Hastanelerinde ve
Ağız ve Diş Sağlığı
Merkezlerinde çalışan
personelimize bir defaya
mahsus olmak üzere 400
TL promosyon ödemesi
yapılacaktır. 2698 per-

sonelimize 18 aylık
süreyi kapsayacak şek-
ilde Ziraat Bankası Mesir
Şubesi ile toplamda
1.079.200.00 TL pro-
mosyon anlaşması
gerçekleştirdik. İlk defa
promosyon alacak
olan personellerimiz 15
Ağustos 2018 tarihinde
400 TL olarak tek seferde
hesaplarına yatırılacaktır,
personelimize hayırlı
olsun'' dedi. İPEK ŞEN

Sağlık müdürlüğünden promosyon müjdesi
Manisa İl Sağlık Müdürlüğü ile Ziraat Bankası Mesir Şubesi arasında Sürekli işçi statüsüne geçen per-
soneller için promosyon anlaşması imzalandı. Manisa İl Sağlık Müdürü Dr. Necip Yemenici ve Ziraat
Bankası Mesir Şube Müdürü Hüseyin Kahraman'ın imzaladığı protokolde Hak-İş Konfederasyonu Man-
isa İl Başkanı, Hizmet-İş Sendikası Manisa Şube Başkanı Turan Karanfil hazır bulundu.

EğITIMI MCBÜ-SEM adına
Merkez Müdürü Prof. Dr.
Mahmut Karğın verdi. Ağır-
lıklı olarak sorun çözme,
empati kurma, alternatif
çözümler bulma ve etkili
iletişim konularından
oluşan motivasyon
eğitimine yaklaşık 80 kişi
katıldı. Eğlenceli geçen
seminer, yaklaşık 2 saat
sürdü ve katılımcılar, bu tür
etkinliklerin devam
etmesini istediler. Manisa
Celal Bayar Üniversitesi
Sürekli Eğitim Merkezi
(MCBÜ-SEM), Manisa TSO
ve KOSGEB işbirliği ile
gerçekleştirilen “KOSGEB
Onaylı Girişimcilik Eğitimi”,

Man-
isa TSO
binasında kadın
ve genç girişimci adayların-
dan oluşan katılımcılarla
başarılı bir şekilde tamam-
landı. MCBÜ-Sem Müdür
Yardımcısı Doç. Dr. Koray
Kayalıdere tarafından ver-
ilen “Uygulamalı Girişimci

lik
Eğitimi”

ile girişimci-
lik kültürünün

yaygınlaştırılması ve gir-
işimcilerin iş planı kavramı
ile tanıştırılması amaçlandı.
Bu yolla başarılı işlet-
melerin kurulmasına zemin
hazırlandı. Eğitim sonunda
girişimci adaylarının kendi

iş fikirlerine yönelik iş plan-
larını hazırlayabileceği bilgi
ve deneyimi kazanmaları
sağlandı. 2 – 6 Temmuz tar-
ihleri arasında Manisa
Ticaret ve Sanayi Odası Bü-
lent Koşmaz hizmet bi-
nasında gerçekleştirilen
Uygulamalı Girişimcilik
Eğitimi’ni başarı ile tamam-
layan katılımcılar, işlet-
melerini kurdukları takdirde
iş planlarını hazırlayarak,
KOSGEB mevzuatı
çerçevesinde 50.000 TL
hibe ve 100.000 TL’lik geri
ödemeli kredi desteğinden
yararlanma hakkına sahip
olacaklar. 
CBÜ BASIN

MCBÜSEM’den motivasyon ve 
girişimcilik eğitimi
Manisa Celal Bayar Üniversitesi ile Adalet Bakanlığı CTE Manisa Denetimli Serbestlik
Müdürlüğü arasında sosyal sorumluluk çerçevesinde yapılan işbirliği ile denetimli
serbestlikten yararlanan vatandaşlarımıza yönelik “Motivasyon Eğitimi” düzenlendi.



3İmsak  .....................
Güneş .....................  
Öğle    .....................
İkindi  ......................
Akşam.....................
Yatsı   ......................

EN AZ :
6,40 TL
EN ÇOK: 
7,10 TL

ALIŞ    :5,6152
SATIŞ  :5,6166

ALIŞ  : 4,8365
SATIŞ: 4,8397

ALIŞ   : 189,18
SATIŞ : 189,23
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04:11
05:55
13:23
17:15
20:39
22:15

MANİSA EZAN SAATLERİ
MANİSA TİCARET BORSASI

ÜZÜM

Manisa'nın şehzadeler ilçesindeki bir mobilya fabrikasında dün akşam yemeği
sonrası rahatsızlanan 104 işçi zehirlenme şüphesiyle hastaneye kaldırıldı.

MANISA'NIN Şehzadeler
ilçesine bağlı Karaağaçlı
Mahallesi'nde bulunan bir
mobilya fabrikasında akşam
yemeği yiyen bazı işçiler ra-
hatsızlandı. 92 işçi 112 Acil
Servis ekiplerince, 12 işçi

ise kendi imkanlarıyla
bölgedeki çeşitli has-
tanelere kaldırıldı. Ze-
hirlenme şüphesiyle Manisa
Devlet Hastanesi, Manisa
Celal Bayar Üniversitesi
Hafsa Sultan Eğitim

Araştırma Hastanesi,
Saruhanlı Devlet Hastanesi,
Merkezefendi Devlet Has-
tanesi, Özel Grandmedical
Hastanesi ve Özel 8 Eylül
Hastanesine kaldırılan
toplam 104 işçinin tedavisi

devam ederken işçilerin
sağlık durumlarının iyi
olduğu öğrenildi. Öte yan-
dan dün akşam yemeği
menüsünde ezogelin çorba,
çökertme kebabı, peynirli
erişte ve ayran bulunduğu

öğrenilirken, fabrika önünde
2 adet 112 Acil Servis am-
bulansı ve bir UMKE ekibi
de tedbir amaçlı
bekletiliyor. Zehirlenme
şüphesiyle ilgili soruşturma
başlatıldı. LEYLA DOĞAN
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SPOR
ERHAN KASIRGA

BASILDIĞI YER : MNS MATBAACILIK GAZETECİLİK BASIM YAYIN
DAĞITIM İHRACAT SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ
ADRES                : Güzelyurt Mh.5781 Sk. No: 18/AMANİSA 
Tel                         : 233 35 89                        
DAĞITIM : MNS Dağıtım 
Tel:0236 250 50 40

3 Aylık Abonelik : 50 TL
6 Aylık Abonelik: 75 TL
1 Yıllık Abonelik 150 TL

ZAYİ İLANI: 25 TL

İMTİYAZ SAHİBİ
KEMAL KILIÇASLAN
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

KAMURAN TUNÇEL

SAYFA EDİTÖRÜ
NURAN ERTAŞ

şİKAYETLERİNİZ İÇİN; MNS DAĞITIM 0236 250 50 40

İSTİHBARAT
ALİ BOZKURT
LEYLA DOĞAN

YAYIN TÜRÜ: Yerel süreli
İDARE YERİ: 1. Anafartalar mahallesi 1612 sokak No: 7/1

Şehzadeler / MANİSA
TELEFON:           0(236) 238 01 41 
FAKS: 0 (236) 238 01 42
e-mail: info@manisagunebakis.com

manisagunebakis@gmail.com
Web:  www.manisagunebakis.com

MANISA Su ve Kanaliza-
syon İdaresi (MASKİ)
Genel Müdürlüğü Bilgi
İşlem Dairesi Başkanlığı
Sorumlusu Gökhan Kir-
iş’in amcası Halil Kiriş
ebediyete intikal etti. Mer-
humun cenazesi, öğle na-
mazına müteakip
Şehzadeler ilçesi Molla
Şaban Camii’nde
kaldırıldı. Merhum Kiriş’in
cenaze namazına,
MASKİ Genel Müdürü
Yaşar Coşkun, Büyükşe-
hir Belediyesi MHP Grup
Başkan Vekili Mehmet

Güzgülü, Genel Müdür
Yardımcıları Mahmut Bil-
gen, Burak Aslay ile
Şehnaz Başaran, İnsan
Kaynakları ve Eğitim
Daire Başkanı İbrahim
Perkmen, ailesi ve iş
arkadaşları katıldı. Bilgi
İşlem Dairesi Başkanlığı
Sorumlusu Kiriş’e baş
sağlığı dileyen Genel
Müdür Coşkun, merhu-
mun ailesi ve yakınlarına
da sabır dileklerini iletti.
Kılınan namazın ardından
Kiriş, son yolculuğuna
uğurlandı. MASKİ BASIN

Fabrikada 104 işçi zehirlendi

MASKİ Genel Müdürü Yaşar Coşkun,
Halil Kiriş’in cenaze törenine katıldı.
Coşkun, Kiriş ailesine baş sağlığı
dileklerinde bulunarak merhuma
Cenab-ı Hakk’tan rahmet diledi.

Ulaşıma sıkı denetim

Gübrelik alanlar ilaçlanıyor
Haşere ile mücadele çalışmalarını il genelinde aralıksız olarak sürdüren Manisa Büyükşehir
Belediyesi, Alaşehir’de gübrelik alanlarda ilaçlama uygulaması yaptı. Manisa Büyükşehir
Belediyesi Sağlık İşleri Dairesi Başkanı Talip Akbaş, vatandaşların rahat bir yaz geçirmesi
amacıyla gündüz ve gece olmak üzere periyodik aralıklarla ilaçlama çalışması yapıldığını belirtti.
Manisa Büyükşehir
Belediyesi Sağlık İşleri
Daire Başkanlığı, halk
sağlığını tehdit eden
haşerelere karşı ilaçlama
çalışmasına ara vermeden
devam ediyor. Bu kapsamda
Alaşehir’de yürütülen çalış-
malarda da gübrelik alan-

larda ilaçlama uygulaması
yapıldı. Çalışmalarla ilgili
bilgi veren Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi Sağlık İşleri
Dairesi Başkanı Talip
Akbaş,” Vatandaşlarımızın
rahat bir yaz mevsimi
geçirmesi amacıyla il
genelinde ilaçlama çalış-

malarımız devam ediyor.
Alaşehir ilçemizde de yürüt-
tüğümüz çalışmalarda da
karasinekler ergin hale
gelmeden önce, gübrelik
alanlarda karasinek lar-
valarına karşı larvasit uygu-
laması gerçekleştirdik”
dedi. Büyükşehir Basın

MANISA Büyükşehir Belediyesi,
Alaşehir’de toplu ulaşımda hizmet
veren araçları denetledi. Toplu
ulaşım araçlarında klimadan en-
gelli rampasına kadar tüm nokta-
ları titizlikle inceleyen Büyükşehir
Belediyesine bağlı ekipler, vatan-
daşların daha rahat seyahat
etmesini amaçlıyor. Vatandaşların
konforlu ve sorunsuz bir şekilde
toplu taşıma hizmetinden fay-
dalanabilmeleri için belirli aralık-
larla, farklı konularda denetim

çalışmalarının devam edeceği be-
lirtildi. BÜYÜKşEHIR BASIN

Halil Kiriş son 
yolculuğuna uğurlandı

Edinilen bilgiye göre, saat
21.30 sıralarında Kızılkaya Ma-
hallesi Galericiler Sitesi önün-
den Hisarkapı kavşağı
istikametine seyir halinde olan

Barış T. yönetimindeki 45 ACB
65 plakalı motosiklet, aynı is-
tikamette seyir halinde iken
yolun sol tarafından bulunan
park yerine aracı park etmek

için sola manevra yapan İsmet
K. yönetimindeki 35 PDU 02
plakalı araçla çarpıştı. Çarpış-
manın etkisiyle savrulan mo-
tosiklet sürücüsü
yaralanırken, otomobil
sürücüsü kazadan yara al-
madan kurtuldu. Olay yerine

çağırılan 112 Acil servis ekip-
lerinin ilk müdahalesinin
ardından Kula Devlet Hastane-
sine kaldırılan motosiklet
sürücüsü T.’nin sağlık duru-
mun iyi olduğu öğrenildi. Kaza
ile ilgili soruşturma
başlatıldı. İHA

Manisa’nın Kula ilçesinde otomobille çarpışan motosiklet sürücüsü yaralandı.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Dairesi Başkanlığı
ekipleri, Alaşehir’de toplu ulaşım araçlarını A’dan Z’ye
denetledi. Yolcu memnuniyetinden, klimaların kontrolüne
kadar birçok konuda denetim yapan ekiplerin amacı vatan-
daşların konforlu ve güvenli yolculuk yapması.

Motosiklet otomobille çarpıştı
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MANISA Büyükşehir
Belediyesi ve MASKİ
Genel Müdürlüğü, ilçe
merkezleri ve mahal-
lelerindeki hizmet kalitesini
daha da yukarılara taşı-
mak için Büyükşehir
Belediyesi Muhtarlık
Hizmetleri İlçe Şube
Müdürleri ve MASKİ İlçe
Şeflerine yönelik bir

toplantı gerçekleştirdi.
Büyükşehir Belediyesi
Genel Sekreteri Aytaç
Yalçınkaya ve MASKİ
Genel Müdürü Yaşar
Coşkun’un başkanlığında
düzenlenen toplantıya
Basın Yayın ve Halkla İl-
işkiler Daire Başkanı
Harun Yıldız, İlçe Hizmet-
leri Daire Başkanı Hayri

Okkalı, Muhtarlık Hizmet-
leri İlçe Şube Müdürleri ve
MASKİ İlçe Şefleri katıldı.

HİZMET VE YATIRIM-
LAR HIZLA DEVAM

EDİYOR
MASKİ Genel Müdürü

Yaşar Coşkun, Manisa’yı
daha yaşanılabilir bir kent
yapmak için yatırımların
hızla devam ettiğini ifade

ederek, “Hemşerilerimizin
refahını yükseltmek ve
belediye hizmetlerinden en
yüksek noktada faydalan-
masını sağlamak bizim asli
görevimizdir.  Bu
çerçevede vatan-
daşlarımıza ulaştırdığımız
hizmet ve yatırımların
daha hızlı ve kaliteli olması
için sürekli koordinasyon

içerisinde çalışıyoruz.
Büyükşehir Belediye
Başkanımız Sayın Cengiz
Ergün’ün destekleriyle
yatırımlarımız büyük bir
hızla devam edecektir.
Hizmet ve yatırımlarımız,
Manisamıza hayırlı ve
uğurlu olsun” dedi.

EN BÜYÜK GÖREV
İLÇE PERSONELİNE

DÜşÜYOR
Büyükşehir Belediyesi

Genel Sekreteri Aytaç
Yalçınkaya ise vatan-
daşlara verilen hizmetlerde
ilçelerde görevli personele
büyük görevler düştüğünü
söyleyerek, Büyükşehir
Belediyesi ve MASKİ
Genel Müdürlüğü çalışan-
larının koordinasyonlu bir
şekilde hareket ederek
hizmet kalitesinin sürekli
olarak yükseltmesi gerek-
tiğini vurguladı.

Yalçınkaya, Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz
Ergün’ün talimatları ile
hayata geçirilen yatırımlar-
dan vatandaşların maksi-
mum seviyede
yararlanması için koordi-
nasyon toplantılarının
devam edeceğini sözlerine
ekleyerek, yapılan toplan-
tının hayırlı uğurlu ol-
masını diledi.
BÜYÜKşEHIR BASIN

Büyükşehir’den koordinasyon toplantısı

DÜZENLEME kap-
samında Manisa’nın Şe-
hzadeler ilçesinde ilk
kiralama işlemi de gerçek-
leştirildi. Değeri 440 bin lira
olan 21 dönümlük araziyi
yıllık 440 liraya kiralayan
üreticinin lavanta ekeceği
öğrenildi. 

Laleleriyle ünlü Manisa,
lavanta üreticilerinin yeni
gözdesi olma yolunda.
Hazine ve Maliye Bakanlığı
tarafından çıkarılan yeni
düzenleme ile hazine arazi-
lerinin bitkisel ve aromatik
bitkiler konusunda
teşviklerini ve kiralamasını
düzenleyen mevzuatlar gir-
işimcileri harekete geçirdi.
Değerinin çok altında kiraya
verilen araziler ilgi odağı ol-
maya başlarken Manisa’nın
Şehzadeler ilçesinde ilk ki-
ralama işlemi de gerçek-
leştirildi. 

DEĞERİNİN BİNDE BİRİ
ORANINDA KİRAYA VER-

İLECEK 
Hazine ve Maliye Bakan-

lığının çıkardığı düzenleme
hakkında bilgi veren Manisa
Defterdarı Şenol Gezer,
"Maliye Bakanlığının çıkar-
mış olduğu düzenleme ile
hazine arazilerinin bitkisel
ve aromatik bitkiler
konusunda teşviklerini ve
kiralamasını düzenleyen
mevzuatlar yer almaktadır.
Bu mevzuatların amacı
tıbbi ve bitkisel aromatik
bitki üretimini ülkemizde
yaygınlaştırarak
ekonomiye katkıda bulun-
masını sağlamak. Bu
hazine arazilerinin be-
delinin binde biri yani bir
milyon tutarlı hazine

arazisinin bin liraya kiraya
verilmesi demek. Böylece
maliyet unsuru düşürülerek,
halkı üretime teşvik etmek
amaçlanıyor. Bu konuda
bakanlık düzenlemeler
yaptı" dedi. 

"LAVANTA BAHÇELERİ
TURİZME DE KATKI

SAĞLAYACAK" 
Alternatif tıp ve kozmetik

ürünleri konusunda bu
ürünlerin yetiştirilmesini
sağlamak amacıyla destek
verildiğini söyleyen Gezer
sözlerine şöyle devam etti: 

"Manisa ilimizde de bu
konuda çalışmalarımızı
yaptık, yerlerimizi bulmaya
çalıştık ve bu konuda çeşitli
girişimlerde bulunarak Man-
isa ilimize, özellikle bu an-
lamda sanayileşmesi
amacında çalışmalarımız
oldu. Manisamız turizm an-
lamında özellikle tıbbi
bitkisel aromatik alanda
benim üstünde durduğum
lavanta konusunda görsel-
liğe çok etkili olacağını
düşünerek özellikle ilimizde
geçen hızlı tren hattının
olduğu güzergahlara la-
vanta ekimini sağlayarak

geçen yolcuların dikkatini
çekmesini ve Manisa’ya
gelmesini sağlamak ve bu-
radaki tarihi dokusu olan
yerlerin de gezilmesini ve
buraya olan turizm
katkısının sağlanması
amaçlandı. Ekonomik
katkısı çok olacak olan
ürünlerin de yetiştirilmesini
Tarım İl Müdürlüğümüzün
destekleri, valimizin destek-
leri ile bu konudaki çalış-
maları sürdürerek hem
ekonomik kazançlarını art-
tırmak hem de Manisa ilim-
izin ürün çeşitliliğine bir
katkıda bulunmak amacıyla
böyle bir çalışma işine
girdik. Bu konuda uzman
öğretim görevlilerimizden
‘nasıl’, ‘ne yapabiliriz’ soru-
larını yerinde inceleyerek bir
takım projeksiyonlarda bu-
lunmaya çalıştık. Manisa il-
imizin Şehzadeler ilçesinde
bir vatandaşımız bu konu
hakkında bilgi sahibi olduğu
için başvurusunu yaptı ve
biz burada yardımcı olduk.
Gerekli bilgi ve belgeleri
doldurduktan sonra bakan-
lığa gönderdik ve bu bilgi ve
belgeler onaylandı." 

"BAşVURULARI BEK-
LİYORUZ" 

21 dönümlük ve 440 bin
lira değerindeki hazine
arazisini vatandaşın yıllık
440 liraya kiraladığını anla-
tan Gezer, "Yapmak istediği
üretimi ve ürünü orada eke-
cek ve ilk proje Şehzadeler
ilçesinde gerçekleşmiş ola-
cak. Tıbbi ve aromatik bitki-
leri üretmek isteyen

vatandaşlarımız, bu tüzel
kişi de olur çiftçi de olur, bu
anlamda profesyonel
sanayileşmiş ürün ve üretim
tesisi kurmak isteyenler ilim-
izde bulunan Manisa Def-
terdarlığına an itibari ile
başvurabilirler. Ayrıca ilçel-
erdeki mal müdürlüğümüze
de başvurabilirler. Gerekli
form bu belirttiğimiz yer-
lerde vatandaşlarımıza ver-
ilip rehberlik yapılabiliyor"
şeklinde konuştu. İHA

Hazine arazileri lavanta açacak
Hazine ve Maliye Bakanlığının çıkarmış olduğu düzenleme ile hazineye ait araziler hem devlete gelir
getirecek hem de ülke ekonomisine katkı sağlayacak. Bitkisel ve aromatik bitkiler yetiştirilmesi için

değerinin binde biri oranında kiraya verilecek olan araziler ekonomiye kazandırılmış olacak.

ZAFER Kalkınma Ajansı Sürdürülebilir Çevre
Altyapı Mali Destek Programı (SÜÇEP) kapsamında
‘Çevreye Duyarlı Belediye’ konulu proje ile 2016
yılında açılan hibe programında hibe desteği alan
Manisa Büyükşehir Belediyesi ikinci kez çevre
konusunda Zafer Kalkınma Ajansı projesinde
başarılı oldu. Çevre ve Enerji Altyapı Mali Destek
Programına (ÇEDEP) ‘Sürdürülebilir Temiz Bir
Çevre İçin Geri Kazanıyoruz’ projesi ile başvuru
yapan Manisa Büyükşehir Belediyesi, Zafer
Kalkınma Ajansı’nın 2018 yılında açmış olduğu bu
programda hibe desteği almaya hak kazandı.

Sürdürülebilir Temiz Bir Çevre İçin Geri Kazanıy-
oruz projesi için Manisa Büyükşehir Belediyesi ile
Zafer Kalkınma Ajansı arasında sözleşme imza-
landı. İmza töreninde Genel Sekreter Yardımcısı
Mustafa Genç, Çevre Koruma ve Kontrol Daire
Başkanı Ertuğrul Yıldırım ile Çevre Mühendisi
Bükre Koç Bulut yer aldı.

TR33 BÖLGESİNDE BEşİNCİ, MANİSA’DA İKİNCİ
TR33 Bölgesi kapsamında Afyon, Kütahya, Man-

isa ve Uşak illeri arasında 61 projenin başvuru yap-
tığı ve 41 projenin başarılı sayıldığı programda, 41
projenin 19’u asil, 21’i ise yedek proje olarak belir-
lendi. Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin hazırladığı
proje ise TR33 Bölgesi’nde 83,5 puanla beşinci asil
sırada, Manisa genelinde ise ikinci sırada hibe al-
maya hak kazandı. ‘Sürdürülebilir Temiz Bir Çevre
İçin Geri Kazanıyoruz’ projesinin bütçesi toplam 3
milyon 463 bin 485 lira olurken, bu tutarın 1 milyon
5 bin 995 lirası Zafer Kalkınma Ajansından alınan
hibe desteği ile karşılanacak. Büyükşehir Basın

2016 yılında Zafer Kalkınma Ajansı Sürdürülebilir Çevre Altyapı Mali Destek Programı (SÜÇEP) kap-
samında ‘Çevreye Duyarlı Belediye’ konulu projede hibe desteği alan Manisa Büyükşehir Belediyesi,

‘Sürdürülebilir Temiz Bir Çevre İçin Geri Kazanıyoruz’ projesi ile ikinci kez hibe desteği almaya hak kazandı.
Proje kapsamında 1 milyon 5 bin 995 lira hibe desteği alacak olan Manisa Büyükşehir Belediyesi ile Zafer

Kalkınma Ajansı arasında sözleşme Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç’in katılımıyla imzalandı.

Çevreci çalışmaya bir hibe daha

Manisa Büyükşehir Belediyesi ve MASKİ Genel Müdürlüğü, il genelinde hayata geçirilen hizmet ve yatırımlarda koordinasy-
onu daha da arttırarak hizmet kalitesini yükseltmek için MASKİ İkiz Kuleler Konferans Salonu’nda bir toplantı düzenledi.

Toplantıya, Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Aytaç Yalçınkaya ve MASKİ Genel Müdürü Yaşar Coşkun başkanlık etti.

MANISA Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün, Halkbank Man-
isa Merkez Şube Müdürlüğü görevine
atanan İsmail Karabay’ı makamında
ağırladı. Tanışmak amacıyla bu ziyareti
gerçekleştirdiğini belirten Karabay,
“Çorum merkezdeki görevimizden,
Manisa merkez şubeye tayinimiz

çıkınca hızlı bir şekilde burada göreve
başladık. Hafta başından beri Manisa’-
dayım. Sizinle tanışmak için bu ziyareti
gerçekleştirdim” diye konuştu. Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz
Ergün de konuğuna yeni görevinin
hayırlı olması temennisinde bulunarak,
başarılar diledi. BÜYÜKşEHIR BASIN

Halkbank Müdürü
Ergün’ü ziyaret etti

Halkbank Manisa merkez şube müdürlüğü görevine
atanan İsmail Karabay, Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün’ü ziyaret etti. Başkan Ergün,

Karabay’a yeni görevinde başarılar diledi.

YAZ ayları olması sebebiyle son dönemde
denizlerde tekne kullananların sayısının art-
ması 'Amatör Denizci Belgesi’nin önemini
gündeme getirdi. Manisalıların yaz aylarında
sahil kenarlarına akın ettiğini ve Manisa’da
çok sayıda kişinin tekne sahibi olmasına rağ-
men bu konuda bilgi sahibi olmadığını ifade
eden Türkiye Su Altı Sporları Federasyonu
Eğitmeni Ümit Organ, denizlerde belgesiz
tekne kullananların yapılan kontrollerde 3 bin
454 TL cezai işleme maruz kaldığını söyledi.
Manisa’da bununla ilgili bir platform oluştur-

duklarını dile getiren Organ, “Bu kapsamda
Manisa Genç İş Adamları Derneği Eğitim Sa-
lonu’nda seminerler vermeye başladık. Semi-
nerlerimize gösterilen ilgi bizleri memnun etti.
Amacımız denizlerde bilinçsiz tekne kul-
lanımı ve yaşanacak olası kazaların önüne
geçmek” şeklinde konuştu. Amatör Denizcilik
Belgesi’nin hangi amaçla kullanılacağına il-
işkin bilgilerde veren Organ, “Belgeyi alacak
olan vatandaşlarımız bu belge ile ticari amaç
olmaksızın gezi, eğlence, spor ve amatör
balıkçılık gibi faaliyetlerde kullanılan boyu 2,5

metreden küçük ve 24 metreden büyük ol-
mayan tekneleri kullanabilir” dedi. Amatör
Denizcilik Belgesi’nin nasıl alınacağına ve
kimlerin başvurabileceğiyle ilgili de konuşan
Organ, “TC Vatandaşı olan, 14 yaşını
tamamlamış her birey bu belgeyi almak için
başvurabilir. Ancak 18 yaşından küçüklerin
velilerinden izin alması şartı var" ifadelerini
kullandı. Amatör Denizcilik Belgesi’ni almak
isteyen vatandaşların belirlenen tarihlerde
düzenlenen sınava girmeleri gerektiğini söz-
lerine ekleyen Türkiye Su Altı Sporları Fed-

erasyonu Eğitmeni Ümit Organ, “Sınava
girenlerden seyir, gemicilik ve tekne kul-
lanma, meteoroloji, denizde haberleşme, ilk
yardım, deniz hukuku, tekne motor ve elek-
trik bilgisi gibi konuları içeren en az 50
soruyu cevaplamaları isteniyor. Sınav başarı
notu 100 üzerinden 60 olarak belirlenmiştir”
dedi. İHA

Manisalılar amatör denizciliği merak sardı
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MANISA’YA yapılan en
büyük hizmetlerden biri olan ve
Sağlık Bakanlığı Yatırım Daire
Başkanlığınca 180 milyon TL’ye
tamamlanan 500 yataklı hasta-
nenin hizmete girmeden önce
havalandırma sistemlerinin de-
vreye sokulmasıyla birlikte or-
taya çıkan gürültü Mahalle
sakinlerini ayaklandırdı.
Soğutma sistemlerinin yüksek
devirde çalışması halkı tedirgin
ettiği Yunusemre ilçesi Merkez
Efendi Mahallesi 3819 ve 3920
Sokak üzerinde toplanan ma-
halle sakinleri mahalle muhtar-
ları Hikmet Bozkurt
önderliğinde ‘Gürültüye Hayır’
eyleminde bulundu.

“İNSANLAR DİKKATE 
ALINMAMIŞ”

Konu kapsamında açıkla-
malarda bulunan Mahalle
Muhtarı Hikmet Bozkurt, “Has-
tanenin havalandırma sistem-
leri planlanırken burada
yaşayan insanlar dikkate alın-
mamış. Mahallelinin üzen yönü
budur. Umuyorum ki soruna
köklü neşter vurulur vatan-
daşlarımız da sağır ve beyin
travması yaşamaz” dedi.1800

kişinin yaşanan gürültü
işkencesini BİMER ve CİMER’i
arayarak şikâyet etmesiyle bir-
likte Cumhurbaşkanlığı ve
Sağlık Bakanlığı ‘Gereken
yapılacak’ yanıtlarına karşın
soruna daha köklü çözüm getir-
ilmesi için evlerinden sokağa
çıkan mahalle sakinleri el-
lerinde ‘Gürültüye Hayır’ ‘Has-
tane değil sanki Fantom uçak
üssü yeter’ yazılı mini dövizlerle
gürültü çilesinin son bulmasını
dillendirdiler.

“DEPREM HİSSİ
YARATIYOR” 

Çocuklarıyla birlikte sokağa
çıkan mahalle sakinleri ise,
“Hastanenin deneme olarak
çalıştırılan havalandırma sis-
temleri evlerimizin içeresine
kadar uçakların gireceği ve de-
prem hissine kapılmamıza
neden oluyor. Çocuklarımız ve
bizler evlerimizde kulaklıklarla
veya benzeri yöntemlerle
uyuyabiliyoruz. Hastanenin
havalandırma ve soğutma sis-
temleri planlanırken burada biz
insanların oturduğu hiç
düşünülmemiş. Oysaki burada
bizler varız. Kaldı ki yüzlerce

çalışanı
içerisinde bu-
lunduran
Büyükşehir
Belediyesi ve
Ticaret ve
Sanayi Odası
kurumları yer
alıyor. Sağlıklı ve
modern şekilde şifa
dağıtması için planlan
hastane daha hizmete girme-
den çıkardığı dayanılmaz
gürültü ile bizleri çoktan hasta
etmeye başladı bile. Çocuk-
larımız da ve bizlerde işitme
problemlerinin yanı sıra
gürültünün yarattığı beyin trav-
ması ile psikolojimiz bozuldu.
Sağlık İl Müdürlüğü gürültüyü

sadece 15 günlüğüne sistemi
kapatarak geçici çözüm yoluna
başvurmalarını doğru yöntem
olarak tercih etmelerini iste-
meyiz.  Sağlık bakanlığı bu sis-
temi yeniden ele alıp bizleri bu
azaptan kurtarmasını bekliy-
oruz.”

“GÜRÜLTÜ 
HESAPLANMAMIŞ”

Mahallenin öncüsü Merkez
Efendi Mahalle muhtar Hikmet
Bozkurt,  “Devlet Başkanımız
sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın

Sağlıkta yap-
tığı en önemli
değişim ve
yenileme
hamlelerinden
olan has-

tanelerin inşa
çalışmalarından

bir tanesi ma-
hallemizde olması

Merkez Efendi mahallesi
sakinleri olarak bizi son derece
memnun etmiş mahallemize
yapılan hastane gurur kay-
nağımız olmuştur. Ancak büyük
yatırımlarla yapılan ve  her an
hizmete alınması beklenen
hastane inşaatında anlaşılmay-
acak bir nedenle havalandırma
sistemi yerleşim yerlerinin 10

metre dibine konulmuştur.
Havalandırma sistemi bir hafta
önce faaliyete alınmış ve
faaliyete geçmesi ile birlikte
inanılmaz bir gürültü ile tüm
mahalle hayatı adeta zindan et-
miştir. Mahalle sakinleri tarafın-
dan Çevre İl Müdürlüğü ve
Sağlık İl Müdürlüğü olmak
üzere tüm resmi kurum ve
kanallardan şikâyetler oluşturul-
muştur. Mahalle sakinlerimiz
yoğun şikâyeti üzerine 15 gün-
lük geçici olarak durdurulmuş
ve yalıtım yapılacağı,
gürültünün asgari boyutlara in-
dirileceği bildirilmiştir. Kaldı ki
Havalandırma sistemi hastane
çatısı ya da hastanenin batı
kısmındaki boş olana konması
gerekirken yerleşim yerlerinin
hemen dibine yapılması anlaşıl-
ması güç bir hata olarak gözük-
mektedir. İnsanları hastalıktan
korumanın hastalığı tedavi et-
mekten daha etkin ve devlet
politikası olarak görüldüğü
ülkemizde hastanemiz şifa
dağıtamadan hastalık dağıt-
maya başlamıştır. Sayın yetkilil-
erden duvar, yalıtım, kabin gibi
geçici çözümleri üretmek yerine
havalandırma sisteminin yerinin
değiştirilmesinin kalıcı çözüm
olarak görülmesi gerekmekte-
dir. Bir insan hayatının bile para
ile ölçülemeyeceği göz önüne
alarak mahalle sakinlerimizin
sağlıklarının düşünülmesi
gerekmektedir.    Hastanenin
havalandırma sistemleri plan-
lanırken burada yaşayan insan-
lar dikkate alınmamış.
Mahallelinin üzen yönü budur.
Proje 7 yıl önce hazırlanmış ve
gürültü hesaplanmamış. Umuy-
orum ki soruna köklü neşter vu-
rulur vatandaşlarımızda sağır
ve beyin travması yaşamaz”

şeklinde konuştu.
“ÇOCUKLARI DA AYNI

YÖNTEMLE UYUTULUYOR”
Nebahat Köseoğlu, Nursel

Balkan, Semiha Kaya, Elif
Şevik, Gönül Diken, Elveda
Solmaz, Songül Kurt ve Hülya
Yatkın isimli ev hanımları ise
yemeklerini yaparlarken bile
dayanılmaz gürültüden korun-
mak için kulaklık kullandıklarını
dile getirirken çocuklarını da
aynı yöntemi uygulayarak uyu-
malarını sağladıkları ifade ed-
erek; “Yemekleri kulaklıkla
yaparken görenler bizleri müzik
falan dinliyor zannedebilirler
tabi ki durum hiç de öyle değil.”

“HEYET GELECEK”
Mahallenin şikâyetleriyle ilgili

açıklamada bulanan Manisa
Sağlık İl Müdürü

Dr. Necip Yemenici,
Merkezefendi Devlet Has-
tanesi’nin bittiğini ve açılışı
hazır olduğunu söyledi.  Hasta-
nenin havalandırma sisteminde
bir sorun çıktığını ifade ederek,
meydana gelen gürültüden
dolayı mahalle sakinlerinden
çok sayıda şikâyet geldiğini vur-
guladı. Gelen sesi kesmek için
bakanlıkla görüştüklerini ve
bakanlığın Cuma günü bir
heyet göndereceğini, o in-
celemeden dolayı karar verile-
ceğini kaydetti. Manisa Şehir
Hastanesi’nden çalışmaların
devam ettiğini ifade eden
Yemenici, yüklenici firmanın
geçici kabulünün Kasım ayı
olduğunu, ama ondan önce tes-
lim edilebileceğini ifade etti.
Yemenici, birçok projenin başla-
mamasının nedeninin genellikle
arsa sorunundan kay-
naklandığını belirterek, bu
sorunu çözmeye çalıştıklarını
söyledi. LEYLA DOğAN

Yeni hastane mahalleliyi ayaklandırdı

Mikrokrediyle çocuklarını okuttu
Manisa’da 9 yıl önce aldığı mikrokrediyle bakkal dükkânını mandıraya dönüştüren 56

yaşındaki Esma Çayırlak, hem çocuklarını okuttu hem de aile bütçesine katkıda bulundu. 

MANISA’DA 2009 yılında
faaliyete geçen Mikrokredi
Şubesi, ev hanımlarının umut
kapısı oldu. Girişimci bir ruha
sahip ev hanımlarına hitap
eden Mikrokredi, kadınların
ekmek teknesi olurken aynı
zamanda ev ekonomisine
katkı noktasında en büyük
destek oldu. 2009 yılında
arkadaşlarının tavsiyesi üzer-
ine mikrokrediye başvuran ve
başvurduktan sonra bakkal
dükkânını mandıraya
dönüştüren Esma Çayırlak,
bu sayede çocuklarını okut-
tuğunu söyledi. Eşinin ve
oğlunun bu aşamada kendi-
sine destek olduğunu anlatan
Çayırlak, onların desteği ol-
masaydı mikrokrediyi alamay-
acağını belirtti. 

“BAYANLARA TAVSİYE
EDİYORUM”

Arkadaşlarıyla birlikte 5 kişi-

lik grup oluşturup microkredi
aldıklarını ifade eden Çayır-
lak, “Ben mandıra işletiyorum,
arkadaşlarım da kurabiye ve
el işleri yaparak ev bütçesine
katkıda bulunuyorlar.
Kadınlara tavsiye ediy-
orum. En azından
kendilerine katkıları
olur. Bir iş yeri açarlar,
evlerinde de üretim ya-
parak katkıda bulun-
abilirler” dedi. 

“TÜM BAYAN-
LARIMIZI 

BEKLİYORUM”
Manisa’da 5 yıldır

Mikrokredi Şube Yö-
neticisi olarak görev
yapan Ayşe Çakıcı da,
9 yıldan bu yana
işletme sahibi Esma
Çayırlak’ın mikrokredi
kullandığını söyledi.
Çakıcı, “Daha önce

Esma Hanım’ın bakkal
dükkânı vardı, işini geliştirip
mandıra açtı.  Kendisi 5
arkadaşıyla birlikte bir grup
oluşturdu ve çok memnun. Biz
istiyoruz ki girişimci bayanlar
mikrokredi alsınlar. Yerimiz
Şehzadeler Kaymakamlığı
mikro finans bölümü. Tüm
bayanlarımızı bekliyorum.
Ulaşmak isteyen vatan-
daşlarımız, 0 549 741 88 99
numaralı telefondan bizlere
ulaşabilirler” ifadelerini kul-
landı. Çakıcı son olarak,
“Destek olmak isteyen iş
adamlarımız da bize dönüş
yapabilirler” dedi. LEYLA
DOğAN

Sağlık Bakanlığı Yatırım Daire Başkanlığınca 180 milyon TL’ye tamamlanan 500 yataklı hastanenin
hizmete girmeden önce havalandırma sistemlerinin devreye sokulmasıyla birlikte Merkez Efendi Ma-

hallesi’ndeki yüzlerce mahalle sakini, gürültünün köklü olarak çözümlenmesi için eylem yaptı.

Sağlıksız içme suyu hattı yenilendi

MANISA Su ve Kanaliza-
syon İdaresi (MASKİ) Genel
Müdürlüğü, il genelinde mod-
ern, sağlıklı ve kullanışlı
altyapı sistemleri oluşturmak
için çalışmalarına ara ver-
miyor. Bu kapsamda MASKİ,
Soma merkez mahallelerinden
Turgutalp Mahallesi’nde
başlattığı içme suyu hattı ye-
nileme çalışmasını tamamladı.
Uzun yıllar önce döşenen ve
zaman içerisinde sağlıksı-
zlaşan bin 300 metrelik şe-
beke, MASKİ ekiplerince
sağlıklı içme suyu borularıyla
değiştirildi. Soma ilçe şefi
Mehmet Karaaslan da mahall-
eye giderek yürütülen çalış-

maları Mahalle Muhtarı Gülay
Erdal ile birlikte yakından takip
etti.

“VATANDAŞLARIMIZ
MAğDUR EDİLMEDEN
GÜZEL BİR ÇALIŞMA

YAPILDI”
Turgutalp Mahalle Muhtarı

Gülay Erdal, “Hatlar çok eski
olduğundan dolayı daha önce
bu bölgede çok fazla patlak ve
arıza yaşıyorduk. Bu çalışma
bizim için kesinlikle yapılması
gereken, çok isabetli bir çalış-
maydı. Ekipler, vatan-
daşlarımızı mağdur etmeden
çok güzel bir çalışma yaptılar.
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cengiz Ergün,

MASKİ Genel Müdürümüz
Yaşar Coşkun ve MASKİ İlçe
Şefliğine teşekkür ederim”
diye konuştu. MASKİ BASIN

MASKİ Genel Müdürlüğü, Somalı vatandaşlara daha sağlıklı içme suyu temini için
Turgutalp Mahallesi’nde başlattığı bin 300 metrelik eski şebeke borusunu yeniledi.

15 TEMMUZ
2016'daki darbe gir-
işiminin ardından, 21

Temmuz 2016'da
ilan edilen ve 3 ay
aralıklarla 7 kez uza-

tılan Olağanüstü
Hal, dün gece saat
01.00 itibarıyla sona
erdi. Manisa Baro
Başkanı Ali Arslan,
sosyal medya
hesabı üzerinden
yaptığı açıkla-
mada,“21 Temmuz
2016'da Bakanlar
Kurulu tarafından
ilan edilen ve Resmi
Gazete'de yayım-
lanan olağanüstü hal
kararıyla ilgili

Başbakanlık tezk-
eresi, TBMM
Başkanlığına
sunuldu. Millî
Güvenlik Kurulu'nun
tavsiyesi üzerine
demokrasi, hukuk,
özgürlükleri koruma
ve güçlendirme
amacıyla 3 ay süreli
OHAL uygulan-

masına yönelik
Bakanlar Kurulu
kararına ilişkin söz
konusu tezkere aynı
gün TBMM Genel
Kurulu'nda
görüşüldü.
Görüşmelerin ardın-
dan, Anayasa'nın
120. maddesi ile
Olağanüstü Hal Ka-

nunu'nun 3. mad-
desinin (b) bendi
kapsamında, ülke
genelinde 21 Tem-
muz 2016 Perşembe
günü saat 01.00'dan
itibaren 90 gün
süreyle olağanüstü
hal ilan edildi”
ifadelerini kullandı.
LEYLA DOğAN

İki yıl devam eden OHAL sürecine ilişkin Manisa
Baro Başkanı Ali Arslan sosyal medya hesabı üz-

erinden açıklama yaptı. Arslan, açıklamasında,
“OHAL sona erdi. OHAL’i aratmayacak tasarıların
meclisten geçmesi OHAL’İ sürekli kılacak” dedi.

İki yıllık OHAL sona erdi
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Sultani ’de ihracat zamanı belli oldu
2017 YILINDA 07 Ağus-

tos hasat, 09 Ağustos ihra-
cat olarak gerçekleşmişti.
Mevlana üzüm çeşidi için
ise 1 Ağustos hasat, 2
Ağustos ihracat olacak
şekilde izin tarihleri belir-
lendi.  Üzüm hasat ve ihra-
cat izni Ekonomi Bakanlığı
Batı Anadolu Bölge Müdür-
lüğü Başkanlığında Man-
isa Bağcılık Araştırma
Enstitüsü Müdürlüğü’nün
de içinde bulunduğu heyet
tarafından belirleniyor.
Böyle devam ederse Sul-
tani Çekirdeksiz kuru
üzüm hasadı ise 5-7 Ağus-
tos tarihlerinde başlanması
tahmin ediliyor. 

“ERKENCİLİK SÖZ
KONUSU”

Manisa Bağcılık
Araştırma Enstitüsü Müdür
Yardımcısı Dr. Selçuk
Karabat, bu yıl üzümlerde
bir erkenciliğin söz konusu
olduğunu vurguladı. Diğer
erkenci üzümlerde olduğu
gibi Sultani Çekirdeksiz
Üzümde de erkenciliğin
göründüğünü belirten

Karabat, mevsim itibariyle
yaklaşık 10-15 gün
çeşitlere göre değişmekle
birlikte erken hasadın söz
konusu olduğunu kaydetti.
Sultani çekirdeksiz
üzümün ihracata yönelik
bir ürün çeşidi olduğunu
ifade eden Karabat, “Hem
kurusu, hem yaşı. Yaş
üzüm ihracatı bizim
Sarıgöl, Alaşehir, Salih-
li’nin bir kısmında ve Bul-
dan’da üretilen
üzümlerden yapılıyor.
Bununla ilgili saha çalış-
maları yapıldı. Saha çalış-
maları neticesinde bizim
yapılan analizlerde de
görüldü ki bir erkencilik
söz konusu. Erkenci bölge
olarak değerlendireceğimiz
yerlerden alınan nu-
munelerin neticesine göre
karar verildi. Oradan
yapılan kesimler net-
icesinde ayın 22’sinde kes-
imine, 23’ünde de
ihracatına bir sakınca ol-
madığını gördük. Ancak bu
tüm sahayı değerlendirme
değildir. Üzüm hasadı da

kısmen başlayacaktır ve
devam edecektir” dedi. 

“DIŞ SATIMI 
YAPILACAK”

Havaların sıcak
gitmesiyle birlikte olgun-
laşma sürecinin hızlı bir
şekilde devam ettiğini, bu
mevsim içerisinde ihra-
catın başladığına vurgu
yapan Karabat, “Hayırlı

uğurlu olsun diyoruz. Sul-
tani çekirdeksiz üzümle
birlikte bizim Razaka
olarak ihracatı yapılan
Mevlana üzüm çeşidimiz
var. Onun içinde 1 Ağustos
itibariyle kesimine, 2 Ağus-
tos’ta ihracatına karar ver-
ildi. Bu şekilde bunların dış
satımı yapılacak” dedi. 

“KASIM AYINA KADAR

DEVAM EDECEK”
Sofralık üzümle ilgili

hasat ve ihracatın bu
dönemlerde başlayıp
Kasım ayına kadar devam
edebileceğini kaydeden
Karabat, “Özellikle
Sarıgöl’de, Alaşehir’in bir
kısmında bağların üzeri
Temmuz’un sonu itibariyle
kapatılıyor. Ve değişik su-

lama, gübreleme uygula-
malarıyla üzüm asmanın
üzerinde bir nevi de-
polanıyor. Ve ihracat
süresi, hasat süresi uza-
tılmış oluyor. Bu şekilde
uzun süre devam edebilir”
diye konuştu. 

“YAŞ ÜZÜMDE HASAT
ERKEN BAŞLADI”

Yaş üzümde hasadın
erken başlamasıyla çekird-
eksiz kuru üzümde de
erken hasat beklentisinin
olduğunu vurgulayan
Karabat, sözlerini şöyle
sürdürdü: “Normalde bizim
sezon 15-20 Ağustos’ta
başlar. 20’sini gördü mü
herkes hasada başlar ku-
rutmalık olarak yetiştirilen
çekirdeksizde. Ancak bu yıl
için bunda da 10 gün
kadar bir erkencilik olabile-
ceğini düşünüyoruz. Tabi
yine bu bölgenin geneli için
konuşmuyoruz. Ağustos’un
15’inde hasada başlanan
yerlerde üreticilerin büyük
ihtimalle Ağustos’un 5’i,
7’si falan gibi üzümlerini
kesmeye başlayacağını

düşünüyoruz bu sene.
Şeker oranının o dönemde
kesime uygun olabileceğini
düşünüyoruz.” 

“İHRACAT YILDAN
YILA DEğİŞİYOR”

Üzümde ihracatın yıldan
yıla değiştiğini belirten
Karabat, 250 bin ton
civarında yaş üzüm ihra-
catının olduğunu kayded-
erek, “Onun haricinde
yıllara göre değişmekle bir-
likte kuru üzümde ihracatta
300 bin tonlara da çık-
tığımız oldu. Ama yaklaşık
olarak 225 bin-250 bin ton
kuru üzüm ihracatımız söz
konusu oluyor. Üretilen
üzümün çoğunluğu ihracat
amaçlı oluyor. İç tüketimde
belli bir miktarda tüketiy-
oruz. İç tüketimde 45-50
bin ton civarında görünür
her sene. Ama bunun
önemli bir kesimi daha çok
sanayide kullanılır. Halkın
tüketimi konusuna bak-
tığımızda 25-30 bin ton
civarındadır” dedi. ,

LEYLA DOğAN

Sultani Çekirdeksiz üzüm çeşidi hasat ve ihracat zamanı da belli oldu. Manisa’nın ihracatındaki en önemli ürünlerden olan
Sultani Çekirdeksiz üzüm çeşidi için hasat zamanı 22 Temmuz’da, ihracat zamanı ise 23 Temmuz olarak belirlendi. 

Esnafa turizm eğitimi

Kula Beledisi, Esnaf
ve Sanatkârlar Odası
ve Kula Jeoparkı
işbirliği ile Jeopark
personelleri tarafından ilçe
esnaf ve çalışanlarına Kula’ya
gelecek olan yerli ve yabancı
misafirleri daha iyi ağırlamak,
misafirlerine güler yüzlü ve
mütevazi bir ev sahipliği
sergilemek amacıyla Kula Jeop-
arkı ve yerel turizm temalı
mesleki eğitim verildi. Kula
Belediyesi Ek Hizmet Bi-

nası'nda 3 gün
boyunca süren kursta,
Kula Jeoparkı ve
önemi, esnafa ve yerel

halka katkısı, hijyen eğitimi,
servis teknikleri, misafir
karşılama, uğurlama, misafir
şikayetleri ve çözümlenmesine
yönelik konular hakkında eğitim
verildi. Eğitmenler, Ali Öztürk
ve Ali Karataş tarafından ücret-
siz olarak verilen kursta eğitim
sonunda katılımcılara katılım
belgesi verildi. Kula Basın

Kula Beledisi, Esnaf ve Sanatkârlar Odası ve Kula
Jeoparkı tarafından ilçe esnaf ve çalışanlarına Kula

Jeoparkı ve yerel turizm temalı mesleki eğitim verildi.

45 Park AVM açılıyor

DÜNYA markalarını
Manisalılarla buluştura-
cak olan 45 Park AVM'de
çalışmalar tüm hızıyla
devam ediyor. Bazı fir-
maların açılışlarını ya-
parak faaliyete geçtiği 45
Park AVM Yönetim Ku-

rulu üyeleri Rıza Tunçer
ve eşi Lale Erdoğan
Tunçer Aslı Börekçilikte
düzenledikleri kahvaltı ile
basınla buluştu. Dünyaca
ünlü markaları Man-
isalılarla buluşturacak-
larını kaydeden Rıza

Tunçer, "1 Ağustos
itibariyle 2 firmamız
dışında tüm firmalarımız
faaliyete geçmiş olacak.
O iki firmamız da hazırlık-
larını 8 Eylül tarihine
kadar tamamlayarak
büyük açılışa hazır hale
gelmiş olacaklar. Stant-
larla birlikte Manisa'nın
plaka numarası da olan
45 ayrı işletme ile 500
kişiye de istihdam
sağlanacak. Manisa ve
Manisalılar için hayal et-
tiğimiz her şeyi en güzel
haliyle sonuçlandırıyoruz.
Her şey arzu ettiğimiz
gibi ilerliyor. Her firmamız

başlı başına bir değer, bir
marka. Eğlence sek-
töründeki firmalarda çoğu
Türkiye'de bulunmayan
materyaller olacak. Man-
isalılar 45 Park'ı çok
sevecek” dedi. 

FİLMİN KONUSUNA
GÖRE SALON KON-

SEPTİ 
SinErol İşletme Müdürü

Recep Yenice "SİNEROL
sinemaları 45 Park
AVM’de Manisalı sinema
severler için 6 salonlu
yeni şubesini faaliyete
geçirdi. SİNEROL işletme
müdürü Recep Yenice
Manisa’da sinema salon-

larının yetersiz olduğunu
ihtiyacı karşılamadığını
ve bu sebeple 2. bir
sinema olarak hizmet
vermeye başladıklarını
söyledi. Bir Manisalı
olarak Manisalıların en
iyisine layık olduğunu
söyleyen Recep Yenice
salonlarının sıradışı kon-
septiyle Türkiye’de ilk
olduğunu belirterek sa-

lonlar hakkında bilgi
verdi. Filmlerin türlerine
göre salonlar dizayn et-
tiklerini, bunun sebe-
bininde izleyicinin
kendisini filmin atmos-
ferini daha fazla his-
setmesini sağlayarak
daha hoş vakit geçirme-
sine katkıda bulunmak
olduğunu söyledi. Korku,
aksiyon, romantik filmler

için ayrı ayrı konsept-
lerinin olduğunu özellikle
de sadece çocuklar için
Türkiye’de benzeri ol-
mayan çok özel bir salon-
larının olduğunu ve bu
salonlarda film izleme
zevkini herkesin tatması
gerektiğini belirtti ve tüm
Manisalıları SİNEROL
Sinemasına davet
etti. LEYLA DOğAN

Manisa'da gıda ve eğlence sektöründen 45 firmanın yer alacağı 45 Park
AVM'de bazı firmalar faaliyete geçti. 45 Park'ın resmi açılışının ise Manisa'nın

kurtuluş günü olan 8 Eylül'de büyük bir coşkuyla gerçekleştirileceği öğrenildi.

30 MART 2014 seçim-
lerinde 383 oy alarak
Çavuşlar Mahallesi Muhtar-
lığına seçilen Sarıgöl’ün ilk
ve tek kadın muhtarı Alime
Kocabıyık’ın (70), ölümü
ilçede üzüntüye neden oldu.
52 gün önce hayata göz-
lerini yuman Alime Ko-
cabıyık’ın oğlu Av.Fedai
Kocabıyık, annesi adına
mevlit okuttu. Çavuşlar Ma-
hallesi Düğün Salonu'nda
gerçekleştirilen mevlide
Sarıgöl Kay-
makamı Çetin
Kılınç, Sarıgöl
Belediye
Başkanı Necati
Selçuk, daire
amirleri, yakın-
ları ve mahalleli
katıldı. Alime
Kocabıyık'ın

ruhu için okunan Mevlid-i
Şerif'in ardından mevlide
katılanlara yemek dağıtıldı.
Sarıgöl Kaymakamı Çetin
Kılınç, ’’Alime Kocabıyık,
gerçekten mahallesi için çok
çalışmalar yaptı. Mahalle-
sine hizmet için aşındır-
madığı kapı kalmadı.
Başarılı da oldu. Vefatı biz-
leri derinden üzdü. Nur
içinde yatsın. Muhtar
anamızı unutmayacağım"
dedi. İHA

Geçtiğimiz günlerde vefat eden Manisa'nın
Sarıgöl ilçesinin ilk kadın muhtarı Alime Ko-

cabıyık için mevlit okutuldu.

İlk kadın muhtar için
mevlit okutuldu

Şenlik başlıyor

SALIHLI Belediyesinin
kültürel ve sosyal etkinlik-
ler kapsamında düzen-
lediği geleneksel 24.
Adala Şeftali Şenliği
başlıyor. Şarkıcı Başak
Çuha'nın konseriyle
başlayacak olan şenliğin
2. gününde ise “Memleke-
tim Manisa” klibi ile tanı-
nan Ankaralı Serpil Yeni
sahne alacak. 24.Şeftali
Şenliği'nin final günü olan
pazar günü ise Türk Halk
Müziğinin sevilen sesi

Turgay Başyayla
sahne alarak,
Salihlililerle bu-
luşacak. Kültürel
ve sosyal
belediyeciliğe
önem verdiklerini
ifade eden Salihli
Belediye Başkanı
Zeki Kayda, 2
gün 3 gece
devam edecek

olan geleneksel 24. Şef-
tali Şenliği'nin Cuma
akşamı başlayacağını
söyledi. Başkan Kayda,
“Düzenlediğimiz sosyal
etkinlik ve şenlikler ile
vatandaşlarımızı günlük
hayatın stresinden bir
nebzede olsun uzak-
laştırarak onların eğ-
lenceli vakit geçirmelerini
sağlıyoruz. Şenliklere tüm
vatandaşlarımızı bekliy-
oruz “ dedi. İHA

Manisa’nın Salihli ilçesi Adala Mahallesi’nde
düzenlenecek olan geleneksel 24. Şeftali Şenliği

20 Temmuz'da (yarın) başlıyor.
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MANISA Büyükşehir
Belediye Meclisi MHP
Grup Başkanvekili
Mehmet Güzgülü
makamında, ana çalışma
alanı olan sağlık başlığı
altında öncelikli hedefleri
kanser hasta ve yakın-
larına maddi ve manevi
destek projeleri üretmek
olan Bülent Koşmaz
Sağlık ve Sosyal Eğitim
Vakfı (BÜKSEV) Başkanı
Saadet Koşmaz ve yöne-
tim kurulu üyelerini ağır-
ladı. Vakfın çalışmaları
hakkında bilgiler veren
Saadet Koşmaz, “Göster-
miş olduğunuz manevi
destek bizi duygu-
landırıyor. Geçmişe dayalı
güzel bir hukukumuz var.
Geçmişte güzel bir
dostluğumuz olmuş bugün
de bu işlerde birbirimize
destek oluyoruz. Yap-
tığımız işler tamamen
toplum, kamu yararına.
Bülent Koşmaz, toplumsal
bir insandı. Her şey bir
yana, hizmet bir yana der,

hizmet ederdi. Biz de adı
devam etsin diyerek vak-
fımızı kurduk. Güzel
hizmetler yapmaya çalışıy-
oruz. Özellikle kanser
hastalarına konaklama,
ulaşım, gıda yardımları
yapıyoruz. Devletin kul-
varına girmeyen başka
ihtiyaçları olan işleri veya
ihtiyaçlarını biz gideriy-
oruz. Çevremizdeki insan-
lar, arkadaşlar da çok
büyük destek. Amacımız
daha da geliştirerek daha

fazla insana, hastaya
hizmet etmek. Temkinli
adımlarla amacımıza ulaş-
maya çalışacağız. Aynı
zamanda tıp fakültesinde
okuyan öğrencilerimize
burs temin ediyoruz, bu yıl
bu burslarımızı daha da
arttırmayı hedefliyoruz in-
şallah. Daha çok insana
hizmet vermeyi amaçlıy-
oruz. Tanımadığımız
kişilere yardımcı olmak,
hizmet etmek bize daha
da mutluluk kaynağı

oluyor” dedi.
Manisa Büyükşehir

Belediye Meclisi MHP
Grup Başkanvekili
Mehmet Güzgülü ise zi-
yarette, “Hem sizinle hem
de rahmetli Bülent Koş-
maz ile geçmiş yıllara
dayanan bir dostluğumuz
vardı. Onun yaptığı
hizmetleri anmak, hizmet-
lerin arkasından onun
adıyla, yolla topluma
hizmet ediyor olmak
dernek ve vakıf adına hem

de burada biz size destek
olabiliyorsak onun art-
masına destek oluyorsak
biz de bundan çok mem-
nuniyet duyarız. Bu koltuk-
lara herkes gelir geçer,
bizim desturlarımızdan biri
bu koltuklarda durmamızın
sebebi halka hizmet hakka
hizmettir. Rahmetli Bülent
beyin düşüncesi de
aynıydı. Koltukların bize
değer verdiği insanlar
olduğumuzu çok fazla
sanmıyorum, toplum tanır
bizi. Bülent Koşmaz,
koltukta oturduğu için
değerlenmedi, Bülent Koş-
maz olduğu için değerliydi.
Her zaman onda ön
planında Manisa vardı,
ülke vardı. Bizim fabrika
ayarlarımız devlete hizmet
amacıyla kurulmuş. Bülent
Koşmaz da aynı fabrika
ayarlarıyla kurulmuştu.
Devletimize, milletimize
nasıl hizmet ederizi nasıl
ön plana çıkaran ailelerin
yapılarındaki insanlarız.
Bu makamlar bize zengin-

lik, düşünce bir şey kat-
maz. Bizim bir şeylere
vesile olmamıza yarar diye
düşünüyorum. Bu süre
zarfında yaptığınız
hizmetlere ben ayrıca
teşekkür ediyorum. Bir
kanser hastasına
dokunuyorsunuz ama bu
sadece hasta olmuyor,
bunun ailesi de oluyor.
Bazılarının ekonomik gücü
yetebiliyor bazılarının
maalesef yetmiyor. Bu ayrı
bir kulvar. Buralardaki
düşünce farklı bir
düşünce. Bunun için de
ben ayrıca teşekkür ediyo-
rum” diye konuştu.

“KENT MÜZESİ İHTİY-
ACINI HATIRLATTINIZ”
Başkanvekili Güzgülü,

karşılıklı sohbette Kent

Müzesi’nin gündeme
geldiğini belirterek, “Kent
Müzesi, Manisa için
önemli ve geç kalmış bir
konu. Gezdiğim diğer
birkaç ilçede Akhisar,
Turgutlu, Salihli’de kent
müzeleri kuruldu, çok
güzel. İnşallah en yakın
zamanda da Manisa böyle
bir müzeye ev sahipliği ya-
pacak. Böyle bir süreçte
de vakıftan destek ala-
cağımıza eminim. Allah
sizin gibi çalışan, ülke için
çalışan vakıfların sayısının
artmasına duacıyız. Bu tür
vakıflardan bizim kapımıza
gelen vakıflara kapılarımız
açık, yardımcı olmaya
hazırız” diye konuştu. 

BÜYÜKŞEHIR BASIN

HAVA sıcaklıklarının
yüksek seyretmesinin
kişide yaptığı etkilerden
bahseden Haskaraca,
“Güneş ışınları ciltte
yanıklara sebep olabiliyor,
sıvı elektrolit bozukluklara
sebep oluyor çok terle çok
fazla su ve tuz kaybettiği
için kişi. Sıvı elektrolit
kayıpları ileri derecedeyse
nöbete, hipertermiye ve
baygınlığa sebep ola-
biliyor. Artan kafa sıcaklığı

baş ağrılarına, artan vücut
sıcaklığı tansiyonun, kan
basıncının ve nabzın yük-
selmesine, kalp problem-
leri olan hastaların
problemlerinin tetiklenme-
sine sebep olabiliyor” diye
konuştu.

“GÜNDE 3-4 LİTER-
EYE VARAN ORAN-

LARDA BOL SIVI
TÜKETİLMELİ”

Yaz aylarındaki beslen-
memizde bol sıvı tüketi-
minin önemine değinen
Hekim Haskaraca, “Tan-
siyonu düşük seyreden in-
sanlar tuz tüketiminede
biraz ağırlık vermeli. Yağlı
yiyeceklerden ve ağır
tatlılardan kaçınmalıyız.
Sıvıdan zengin besinleri
tüketmeye özen göster-
meliyiz. Su ve tuz yönün-
den zengin gıdalar fazla,

yağlı ve sindirimi zor
besinlerden uzak durmalı
özellikle su kaybı fazla
olan ve bünyesi hipotan-
siyona daha meyilli yani
tansiyonu normalden
düşük seyreden kişiler
dikkat etmeli diyetlerine.
Diğer hastalarda hastalık-
larına uygun şekilde
beslenmeli ama sıvı kaybı
fazla olduğu için su ve
tuzu yerine koyacak şek-
ilde beslenilmeli ve özel-
likle hafif gıdalarla
beslenilmeli” ifadelerini ku-
landı.

“10.00-14.00 SAAT-
LERİ ARASINDA

GÜNEŞE ÇIKMAYIN”
Vatandaşın sıcaktan

nasıl korunacağını anlatan
Haskaraca, “Güneşin en
tepede olduğu ve
radyoaktif ışınların fazla

olduğu 10.00-14.00 saat-
leri arasında güneşe çok
çıkmayarak, şapka, şem-
siye gibi koruyucu ekip-
man kullanarak, pamuklu
ve açık renk  kıyafetle ter-
cih ederek sıcaktan korun-
abilirler” diye konuştu.

“TANSİYON VE
ŞEKER HASTALARİ
DİKKATLİ OLMALI”

Yaz aylarında sıvı kaybı
arttığı için sıvı tükemi art-
tırılmalı diye Haskaraca,
“Özellikle tansiyon, şeker
hastaları ve sürekli idrara
çıkan veya sürekli sıvı
kaybı olan insanlar, çocuk-
lar, yaşlılar sıvı tüketim-
lerini arttırmalı. Normal bir
yetişkinin günde iki litre
sıvı tüketmesi gerektiğini
varsayarsak yaz aylarında
bu miktarın 3 veya 4
litrelere kadar çıkması

gerektiğini söyleyebiliriz
Hasta olmayan normal bir
birey için. Hasta olan
bireylerde ise hastalığa bi-
naen bu sayı değişiklik
gösterebilir. İdrar sök-
türücü kullanan tan-
siyon hastalarının,
çok sık tuvalete
çıkan diyabet
hastalarının,
bünyeleri sıvı kay-
bına daha fazla
elverişli ve kul-
landığı ilaçlar
yüzünden sıvı
kaybeden yaşlı
hastaların, çocuk
hastaların, sıvı kaybına
toleransı düşük olan yaş
grubundakilerin daha fazla
sıvı tüketmeleri lazım”
ifadelerini kullandı.
ALMILA NUR 

BERİLGEN

Güneşten kaçıp bol su tüketin

Bülent Koşmaz Sağlık ve Sosyal
Eğitim Vakfı (BÜKSEV) Başkanı
Saadet Koşmaz ve yönetim kurulu
üyeleri, Manisa Büyükşehir
Belediye Meclisi MHP Grup
Başkanvekili Mehmet Güzgülü’nü
makamında ziyaret ederek,
faaliyetleri hakkında bilgi verdi.  

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu; TOBB
Kadın Girişimciler Kurulu Üyeleri ve TOBB İl Kadın
Girişimciler Kurulu İl Başkanlarının katılımları ile
Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan’a tebrik ziyaretinde
bulundu. TOBB Manisa İl Kadın Girişimciler İcra
Komitesi Başkanı Nilgün Aksoy’un da yer aldığı zi-
yaret programında TOBB Başkanı Rifat Hisarcık-
lıoğlu konuşmasına başlamadan önce Bakan
Pekcan, kadın girişimcilik vizyonunu başlatması ve
81 ile yaymasından dolayı Hisarcıklıoğlu'nu ayakta
alkışladı. TOBB Kadın Girişimciler Kurulu Başkan
Yardımcılığı görevinde de bulunan Ticaret Bakanı
Ruhsar Pekcan, eski çalışma arkadaşlarının yap-
mış olduğu ziyarette oldukça duygulandı. 81 İlden
gelen Kadın Girişimciler Kurulu Başkanlarını
karşısında görünce ayakta alkışlayan ve  gözleri
dolan Bakan Pekcan, ‘81 ilden gelen cesur yürekli
kadın girişimci yoldaşlarım, evinize hoş geldiniz.
Sizin Bakanlığınız, biz buraya hep beraber geldik,
her beraber başarılı projelere imza atacağız. Her
zaman, her gün tüm çalışmalarımız, fikirlerimiz be-
raber olacak. Önerilerinize, sorunlarınıza açık ola-
cağız ama buraya sorun yığmayacaksınız.
Sorunlarınızı çözüm önerileriyle beraber getire-
ceksiniz. Ruhsar Pekcan olarak söz veriyorum,
projelerinize Bakanlığımın dışında da uluslararası
fonlardan finansman bulacağım. Yeter ki siz
yaratıcı, sürdürülebilir, yapıcı, uygulanabilir, istih-
dam artırıcı projelerle gelin"   dedi. Türkiye Odalar
ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat Hisar-
cıklıoğlu burada yaptığı konuşmada, geçmişte
Türkiye'nin gücünün yarısının, kadınların oyun dışı

tutularak heba edildiğini belirterek, "Ekonomiye
kadın eli değecek. Türkiye'nin zenginleşmesi
serüvenine kadınlar şimdi daha fazla destek ola-
cak." dedi. TOBB Manisa İl Kadın Girişimciler Ku-
rulu Başkanı Nilgün Aksoy,  bugüne kadar Kadın
Girişimciler Kurulu çatısı altında birlikte çalıştıkları
ve yol arkadaşlarının Bakan olmasından büyük bir
onur ve mutluluk duyduğunu belirterek, ‘Sayın
Cumhurbaşkanımıza bu önemli görevi, hakkıyla
yerine getireceğinden emin olduğumuz Sayın
Pekcan'a verdikleri için şükran duyuyoruz. Bunu,
ülkemiz için bir kazanç olarak görüyoruz. Ken-
disinin bugüne kadar başardıklarının bundan
sonra başaracaklarının da teminatı olduğunu
düşünüyoruz. Sayın Bakanımızın başarı
hikayelerinden tüm kadınlarımızın ve kızlarımızın
büyük bir gurur duyacağını ve geleceğe bakan
vizyonlarında büyük bir farklılık oluşturacağına
inanıyoruz.” diye konuştu. İpek Şen

TOBB kadın girişimciler Bakanı ziyaret etti

MANISA Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, yapmış olduğu ıslah
çalışmaları ile mahallel-
erde yaşanan sıkıntılara
son veriyor. Bu kapsamda,
Çevre Koruma ve Kontrol
Dairesi Başkanlığı, Salih-
li’nin Karaağaç Mahallesi’nde
dere ıslah çalışmasına imza attı.
Yürütülen 24 metrelik yerinde dökme
imalat sayesinde mahallede taşkın sıkıntısına
son verildi. Hayata geçirilen çalışma son-
rasında Karaağaç Mahallesi sakinleri, duyduk-
ları memnuniyeti dile getirdi.

“İNSANLAR EVLERİNDE RAHAT BİR ŞEK-
İLDE OTURABİLİYORLAR”

Mahalle sakinlerinden Mehmet Akkaya,
“Karaağaç Mahallesi’nde ikamet ediyorum.
Daha önceki yıllarda şiddetli yağışlarda
köyümüzün ortasından geçen dereden kay-
naklı bazı evleri su basıyordu. MASKİ yetkilileri

o noktada bir ıslah çalışması yaptık-
tan sonra evlerin su basma sorunu

halledildi. Su rahat bir şekilde
akıp gidiyor. İnsanlar evlerinde
rahat bir şekilde oturabiliyorlar”
dedi.

“ÇOK GÜZEL BİR ÇALIŞMA
YAPILDI”
Mahalle sakini Halime Çakır, “Çok

güzel bir çalışma yapıldı. Önceleri su,
aşağı mahallenin evlerini basıyordu.

MASKİ’ye çok teşekkür ediyoruz. Çok mem-
nunuz. Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün’den Allah razı olsun” dedi.

“ALLAH RAZI OLSUN”
Mahalle Muhtarı Enver Yiğen, mahallelerinde

yürütülen çalışmalar için teşekkür etti. Muhtar
Yiğen, “Büyükşehir Belediye Başkanım Sayın
Cengiz Ergün’e ve ekibine çok teşekkür ediyo-
rum. Mahallemize iki tane dökme menfez
yapıldı. Üç tane deremizi ıslah ettiler. Allah razı
olsun” dedi. BÜYÜKŞEHIR BASIN

MASKİ Genel Müdürlüğü, Salihli’nin Karaağaç Mahallesi’nde yapmış olduğu yerinde
dökme menfez imalatı ile yağışlı havalarda yaşanan taşkın sıkıntısına son verdi.
Yapılan çalışma nedeniyle mahalle sakinleri duydukları memnuniyeti dile getirdi.

Mahalelli rahat nefes aldı

BÜKSEV’den Büyükşehre ziyaret

Manisa’da hava sıcaklıkların 35 dereceleri aşmasının ardından doktorlar vatan-
daşlara uyarılarda bulundu. Pratisyen Hekim Mustafa Fetullah Haskaraca, “Yaz ay-

larında saat 10.00-14.00 arası güneşten kaçınılmalı ve sıvı tüketimleri artırılmalı” dedi.
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Hafif bronz bir yazıya başlıyorum. Beyaz bir
şezlongdan, mayonun demode olduğu
tartışılırken, güneş henüz tam tepeye çık-
mamışken yazılmıştır. Kıymetini bil değerli
okur. Havuz başında mojito içmek varken,
ben görev sorumluluğuyla tatilime ara veriyo-
rum. Sırf senin için. Ben olmazsam neyi okuy-
acaksın? Çok düşünceli bir yazı olacak
sanırım. Canım hiç çay istemiyor. Nefise ne
yapıyordur acaba? 
Tatil ne kıymetli şey. Öyle uzun yatıyorsun ki,
çalışıyorken ne yaptığını unutuyorsun.
Kızgınlık, öyle için için gelmiyor; dışın dışın
hep. Güneş yakıyor. Sinirleneyim diyorsun,
sinirlenecek bir şey yok. En fazla geceden
havlusunu havuz kenarına park edenlere
sinirlenebilirsin. Onu da nazikçe tutup kenara
bırakınca sinirlenecek bir şeyin kalmıyor.
Bana kızacak bir şeyler bulsun diye  bir gar-
son çağırıyorsun; evet efendim, tamam
efendim… Git arkadaşım sinirlendim, bana
biraz itiraz eder misin? Alışkın değilim.
İstediğin müziği istediğin tonda dinle, istediğin
kadar boş dolaş, wifi beleş, her şey dahil. Şu
bilekliğin rengini de seçebilsek valla hiçbir
sıkıntımız kalmayacak. Tüketici bir toplum
olduk diye düşünmeye başlarken bile…
Hemen ne gereği var? Tatildeyim buna bile
gerek yok. Şimdi düşünce üretmek bile
yorucu, kimdi o şarkıcı jilet falan seviyordu.
Adı aklıma gelmiyor. Şimdi düşünemem ıslak
bir süre geçireceğim. Şu telefonun şarjı da
bitmese.  Allah’ım burada ki en büyük sorun
bu. Şarj bitiyor. Story atamıyorum. 
Açık  büfe diye bir şey yapmışlar. Gerçekten
yemediğin arkanda. Ne kadar  sebze yemeği
varsa hep arkanda kalıyor. Şöyle et yemek-
lerinin olduğu yere bir de yatak atsalar hani.
Her şey dahile, o da dahil mi acaba? Biz
yemeyip yanında yatmak istiyoruz. Garson
bakar mısınız?
Sanırım burada gece için ayrı bir yirmi dört
saat daha bulmuşlar. Gündüzdeki her şeye
dahil. Eğlen eğlen bitmiyor. Sağa sola baksan
eğleniyorsun. Herkesin elleri havada. Birkaç
kertenkele dışında problem teşkil eden hiçbir
şey yok.  Her şey iyi tamam da; neden hiç
erik dalı çalmadı? 
Tatil yüzü göremeyip evde pinekleyen değerli
okur. Ben senin  yerine de tüketiyorum. Bu-
rada kendini değersiz hissetmen için her şey
dizayn edilmiş sen gelme. Hiçbir ota yaramıy-
orsun bu “canım” manzaranın içerisinde. Ne
kadar gereksiz zerzavat varsa hepsi burada.
Eldeki kitaplar bile popülist şeyler. Havuz
başında bir çift bacağın üzerinde  fotoğraf
çekilmek için bekliyorlar. Bence tüm ülkeye
tatil eğitimi verilsin, turizm bakanı devreye
girsin efendim.
Görüşeceğiz.

Nazım'ın Kalemi

nzm_dgn@hotmail.com

SAğLIKÇILARIN yıl-
lardır beklediği yıpranma
payı torba kanunu içinde
yer alması sağlıkçıları
memnun etti. Sağlık-Sen
Manisa Şube Başkanı ve
Memur Sen Manisa İl Tem-
silcisi Mustafa Irgatoğlu
yaptığı açıklamada,
“Sağlık çalışanları sağlık
hizmetlerinde dönüşümün
kahramanlarıdır. Fedakar
emekleriyle, milletimizin
umudu, devletimizin gu-
ruru olmuşlardır. Hayatını
ortaya koyarak, her türlü
riski göze alarak sağlık
hizmetlerini bugünlere
taşıyan sağlık çalışan-
larımız, kendi geleceklerini
ilgilendiren düzenlemel-
erde haklı olarak, adil
davranılmasını beklemek-
tedir. Mevzuatımızda işyeri
tehlike sınıfları içinde
sağlık hizmetlerinin büyük
bir kısmı çok tehlikeli risk
sınıfında yer almakta, bu
riskler fiziksel, biyolojik,
kimyasal ve radyolojik
riskler şeklinde tanımlan-
maktadır. Öte yandan gün-

cel bilimsel araştır-
malarımız, sağlık çalışan-
larımızın insanüstü
çalışma koşullarına bağlı
olarak; duygusal tükenme
ve duyarsızlaşma boyutu
açısından orta düzeye,
kişisel başarı boyutu
açısından yüksek düzeyde
tükenmişlik yaşadıklarını
ortaya koymaktadır. Diğer
çalışma ortamlarına göre
sağlık işyerinde şiddete
uğrama riski ise 16 kat fa-
zladır. Hal böyle iken,
yıpranma payı gibi son
derece haklı bir talebin sa-
hanın gerçeklerini
karşılayan bir hakkaniyetle
hayata geçirilmesi
değişmez önceliğimiz ol-
maya devam edecektir”
dedi. Sağlık hizmetinin
taşıdığı riskler de dahil
bütün boyutlarıyla bir ekip
işi olduğuna dikkat çeken
Irgatoğlu, “Bu nedenle
yıpranma payı, ek ödeme
tavan oranları, emeklilik
düzenlemeleri gibi, sağlık
hizmeti için ter akıtan
bütün sağlık kadrolarını il-

gilendiren düzenlemeler,
ayrıştıran değil, bir-
leştiren olmalıdır. Ekip
ruhunu güçlendirmeyi ve
sisteme güveni artırmayı
esas almalıdır.
Başkanımız Recep Tayyip
Erdoğan, 2014 yılında
Başbakanlığı döneminde
katıldığı Sağlık-Sen buluş-
mamızda bu hakkaniyeti
gözeterek, tüm sağlık
çalışanlarına 5 yıla bir yıl
yıpranma payı sözü ver-
miştir. 4 yılı aşkın süredir
hantal bir bürokratik an-
layışla engel olunan
yıpranma payı hakkının
Cumhurbaşkanlığı
Hükümet Sisteminin ilk
torba kanunu içinde yer
alıyor olması, yeni döne-
min farkını ortaya koyması
açısından son derece
olumludur” diye konuştu.
Sağlık çalışanları için
yıpranma payının hayata
geçecek olmasının
sendikacılık tarihi açısın-
dan da, ezberlerin bozul-
ması açısından da büyük
bir başarı olduğunu ve

bunun bir Sağlık-Sen
kazanımı olduğunu kayde-
den Irgatoğlu şunları
söyledi: “Yeni Türkiye’nin
hedeflerine inancımız ve
bağlığımızdan aldığımız
güçle, temsil etmekten
onur duyduğumuz sağlık
çalışanlarımızın haklarını
korumak ve geliştirmek
için etkin şekilde mü-
cadelemizi sürdüreceğiz.
Yıpranma payı konusun-
daki nihai hedefimiz,
yıpranma payının sağlık
hizmetlerinde çalışan
bütün kadrolardaki kamu
görevlilerini kapsaması,
yıpranma payının geriye
dönük olarak hesaplan-
ması ve daha önce
Cumhurbaşkanımızdan
sözünü aldığımız şekliyle
5 yıla 1 yıl şeklinde düzen-
lemenin hayata geçmesi
olacaktır. Özellikle
önümüzdeki süreçte poli-

tika belirleyicilere, kanun
koyuculara, uygulayıcılara;
kısacası tüm ilgili taraflara
raporlarımız, çalış-
malarımız, maliyet analiz-
lerimiz ve alternatif
önerilerimizle birlikte belirt-
tiğimiz şekilde katkılar
sunmaya devam ederek
yıpranma payının daha da
kapsayıcı şekilde ileri bir
aşamaya götürülmesini
sağlayacağız. Şimdilik son
söz olarak tekrar etmek
gerekirse başkalarının
hayal bile edemediği, gün-
deme getirmediği ve hatta
gündeme geldiği andan
itibaren ‘çıkmaz, çıkmaya-
cak, göreceksiniz’ şeklinde
olumsuz propagandalarla
baltalamak istediği
‘Yıpranma Payı’ hakkının
elde ediliyor olması
sendikacılık açısından tar-
ihi bir kazanımdır.”
İPEK ŞEN

Sağlık Sen Manisa Şube Başkanı Mustafa Irga-
toğlu, “Yıpranma payı hakkının Cumhurbaşkan-
lığı Hükümet Sisteminin ilk torba kanunu içinde
yer alıyor olması, yeni dönemin farkını ortaya

koyması açısından son derece olumludur” dedi.

Belediyeden girişimcilere destek

KULA Belediyesi, ilçe
ekonomisini destekleyerek vatan-
daşların gelirlerinin artması için
projelerine devam ediyor. Kula
Belediyesi kendi işini kurmak

isteyen yerel girişimcileri destek-
lemek ve yeni iş sahalarının ku-
rulmasına katkıda bulunmak
amacıyla 28. kez KOSGEB Gir-
işimcilik kursunu açtı. 25 girişimci
adayının katıldığı kurs, Cemal
Ergün Engelsiz Yaşam Merkezi
Eğitim Salonunda toplam dört
gün sürecek. Sertifikasını alan
girişimciler, iş yeri açınca 50 Bin
hibe ve 100 Bin kredi alma hakkı
kazanacaklar. Kula Belediye
Başkanı Hüseyin Tosun, Kula’da
iş sahalarını genişletmeleri
gerektiğini vurgulayarak, “Kula’da
ekonomi adına son zamanlarda
çok büyük bir gelişim yaşıyoruz.
14 Milyonluk yatırımla 1000
kişinin istihdam sağlayabileceği
bir tekstil fabrikasının çalış-
malarına başladık. Artık Ku-
lamızda bazı şeyler değişiyor.
Kulamız her geçen gün
güzelleşiyor. Kula’nın
ekonomisini geliştirmek için
bunun yanında özel teşebbüsleri
teşvik etmek amacıyla Kula
Belediyesi olarak, KOSGEB gir-
işimcilik kursları düzenleyerek
kendi işini kurmak isteyen esnaf
adaylarına kurs düzenliyoruz.
Manisa genelinde KOSGEB
kursu sayısı bakımından en fazla
biz açtık.  Ne kadar çok vatan-
daşımız bu kurslardan yarar-
lanırsa Kula’mıza o kadar fazla
katkısı olur. Tüm kursiyerlerimizi
gelecek iş hayatlarında başarılar
dilerim” dedi. KULA BASIN

Kula Belediyesi, iş kurmak isteyen esnaf adayları için KOSGEB Uygulamalı Girişimcilik Kurslarına devam ediyor.

ŞEHZADELER
Belediyesinin
geçtiğimiz ay başlat-
tığı Evde Bakım
hizmetleri, ihtiyaç
sahibi yaşlıların
yüzünü güldürmeye
devam ediyor.  Şe-
hzadeler’in 67 ma-
hallesinde belirlenen
ihtiyaç sahiplerinin ev-
lerinde her ay düzenli
olarak temizlik çalışması yaptık-
larını ifade eden Sosyal Yardım
İşleri Müdürü Ramazan Şevik
“Şehzadeler Belediyesi Sosyal
Yardım İşleri Müdürlüğü olarak
evde bakım hizmetlerimiz
başladığı günden beri evde tem-
izlik ekibimiz her gün hizmet-
lerini ve kalitesini artırarak
devam etmektedir Şehzadeler
bölgesinde yaşayan 67 ma-
hallemizde oturan 65 yaşını
geçmiş ihtiyaç sahibi olan kendi
imkânlarıyla evini temizleye-
meyen engelli vatandaşlarımızın
da evlerine her ay giderek temiz-
lik yapıyoruz” dedi.

“YÜREKLE DOKUNAN PRO-
JELER YAPIYORUZ”

Şehzadeler Belediyesi olarak
67 Mahalle’de yaşayan 171 bin
vatandaşın yüreklerine dokunan
projeleri hayata geçirdiklerini
ifade eden Başkan Çelik “Şe-
hzadeler Belediyesi olarak
halkımızın yüreklerine dokun-

maya devam ediyoruz. ‘Şe-
hzadeler Hep Yanınızda’ pro-
jemiz kapsamında hayata
geçirdiğimiz, evde bakım
hizmetleri çalışmalarımız tüm
hızıyla devam ediyor. Geçtiğimiz
aylarda başlayan projemiz kap-
samında bu güne kadar, belir-
lenmiş olan ihtiyaç sahibi,
engelli, yaşlı ve yalnız yaşayan
büyüklerimizin evlerini ziyaret
ediyor ve her ay düzenli olarak
evlerini baştan, başa temizliy-
oruz. Sosyal Yardım İşleri
Müdürlüğümüz bünyesinde kur-
duğumuz evde bakım hizmetleri
ekibimiz bugüne kadar belirlemiş
oldukları 80 vatandaşımızı
düzenli olarak ziyaret ediyorlar.
Yapılan bu ziyaretler esnasında
hem vatandaşlarımızın evlerini
temizliyorlar hem de sorunlarını
dinliyor ve yapılması gereken ne
varsa çözümü noktasında
yardımcı oluyorlar ve bizlere de
iletiyorlar” dedi. 
ŞEHZADELER BASIN

Şehzadeler Belediyesinin, ‘Şehzadeler Hep Yanınızda’
projesi kapsamında başlattığı evde bakım hizmetleri,
yardıma muhtaç vatandaşların yüzünü güldürmeye

devam ediyor. Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk
Çelik, 65 Yaş üstü ihtiyaç sahibi olan yaşlıların evlerinde

aylık temizlik çalışması yapıldığını ifade etti.

Evde bakım hizmetleri devam ediyor

Kültür ve taziye evi çalışmaları devam ediyor

YUNUSEMRE Belediyesi
Mareşal Fevzi Çakmak Ma-
hallesi’ne Kültür ve Taziye
Evi kazandırıyor. İnşaatın
başladığı alanda AK Parti
Yunusemre İlçe Başkanı
Fatih Katıöz, Başkan
Yardımcısı Mustafa Irmak,
Fen İşleri Müdürü Fuat
Balcı ile beraber incelemel-
erde bulunan Yunusemre
Belediye Başkanı Dr.

Mehmet Çerçi, çalışmalar
hakkında bilgi aldı. Mahal-
lelinin en büyük talep-
lerinden biri olan kültür ve
taziye evini en kısa sürede
tamamlamayı planladık-
larını aktaran  Başkan
Çerçi konuya ilişkin yaptığı
açıklamada, “Mahallemizde
vatandaşların en büyük
taleplerinden biri olan kültür
ve taziye evi projemizin

startını verdik. Ekiplerimiz
alanda çalışmalarını tüm
hızıyla sürdürüyor. Kısa
süre içerisinde tamamla-
mayı planladığımız projeyle
ilçemize güzel bir kültür ve
taziye evi daha kazandıra-
cağız” diye konuştu.

PROJE HAKKINDA
Mareşal Fevzi Çakmak

Kültür ve Taziye Evi pro-
jesinin içerisinde 970 me-

trekarelik toplam
inşaat alanı bu-
lunuyor. İki katlı
inşa edilecek bi-
nanın içerisinde
110 metrekarelik
taziye salonu,
bayanlara yönelik
spor salonu, hem
alt hem de üst katta
mescit, üst katta 6
derslik, çocuk odası
ve oturma salonları
bulunuyor.
YUNUSEMRE
BASIN

Yunusemre Belediyesi’nin Mareşal Fevzi Çakmak Mahallesi’nde hayata
geçirdiği Kültür ve Taziye Evi projesinde çalışmalar devam ediyor.

Sağlık Sen’den yıpranma
payı açıklaması
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YAZ sıcaklarında hamileleri
dikkatli olması konusunda
uyaran Dr. Suat Günsel Girne
Üniversitesi Hastanesi Kadın
Hastalıkları ve Doğum Uzmanı
Yard. Doç. Dr. Tijen Ataçağ, pek
çok kişi için tatsız bir durum
olan sıcak hava ve nemin,
hamileler için daha da zorlayıcı
olabileceğini belirtti.

Hamilelik döneminde vücut
sıcaklığının normalden yüksek
olduğunu hatırlatan Yard. Doç.
Dr. Tijen Ataçağ, hamilelerin dış
ortam sıcaklığından gelen ısıyla
kendilerini daha da rahatsız
hissedebileceğini söyledi. Dr.

Ataçağ hamilelere çok sıcak
saatlerde dışarı çıkmamalarını
ve klimalı ortamlarda bulun-
malarını önerirken, dinlenme
esnasında boyun arkasına, alın
bölgesine veya baş üzerine
konulan soğuk ve nemli bir bez
ile vücut ısısının düşük tutula-
bileceğini belirtti.

HAMILELIKTE BESLENME
VE SIVI TÜKETIMINDE

NELERE DIKKAT EDILMELI
Hamilelerin beslenme pro-

gramında az yağlı ve az tuzlu
yiyeceklerin olması gerektiğinin
altını çizen Ataçağ, özelikle de
yaz meyveleri ve sebzelerinin

beslenme programına dâhil
edilmesi tavsiyesinde bulundu.
Bol sıvı almanın sağlıklı bir
hamilelik için önemini de vurgu-
layan Ataçağ, vücudun hem
sıvı hem de oksijen ihtiyacını
dengelemek amacıyla öncelikle
bol su ve bunun yanı sıra süt,
portakal suyu gibi sıvıların
tüketilebileceğini söyledi.

“EGZERSIZ YAPILMALI”
Hamilelik sürecinde anne ve

bebek için yapabilecek en iyi
şeylerden birinin kuşkusuz egz-
ersiz olduğunu kaydeden Ata-
cağ, “ Yüzme, yürüyüş, yoga
başta olmak üzere size en

uygun egzersizleri fırsat bul-
dukça ve mutlaka doğru
saatlerde yapın. Kendinize çok
yüklenmeyin ve tabii ki, egzer-
siz yaptığınız süre kadar dinlen-
meyi de unutmayın” diyerek,
yüzmenin faydalarına dikkat
çekerek serinletmekle kalmaya-
cağını aynı zamanda siyatik
sinir üzerindeki yükü de azalta-
cağını belirtti.

Bununla birlikte Ataçağ, yaz
hamilelerine bol, hafif, açık ren-
kli ve pamuklu kıyafetler ve
rahat ayakkabılar tercih et-
melerini önererek alerji-astım
gibi rahatsızlıkları olanların bu
sıkıntılarının artabileceğini de
hatırlattı.

“ÖĞLE SAATLERINDE
DIşARIYA ÇIKMASINLAR”
Güneş ışınlarının dik geldiği

öğle saatlerinde hamilelerin
dikkatli olmalarını mümkünse
dışarıya çıkmamalarını da
öneren Ataçağ, yaz sıcakları ve
hamilelik konusundaki öneri-
lerinde şu noktalara da dikkat
çekti: “ Hamile kadınlar yüksek
koruma faktörlü güneş kremi

kullanmalıdır. Zayıflık, yorgun-
luk, baş dönmesi veya aşırı
susuzluk hissederlerse soğuk
su veya elektrolitten zengin sıvı
içip dinlenmeli düzelme ol-
mazsa doktora başvurulmalıdır.
Bu dönemde karşılaşılan
bir diğer sıkıntı
da bacaklar-
daki şiş-
likler,

ödemlerdir. Günün sonunda
veya öğlen saatlerinde 30-60
dakika dinlenmeli ve uyurken
yastık yardımıyla ayakları yük-
sekte tutmalıdırlar. Rahat ve
mümkünse yarım beden büyük

ayakkabı tercih et-
melidirler.”

İHA

YÜKSELEN sıcaklıkların ve
nemin vatandaşların yemek
yeme alışkanlıklarında da
değişikliğe neden olduğunu be-
lirten Bahçeşehir Üniversitesi
(BAU) Öğr. Görevlisi Bilge Koç,
dolapta saklanmayan ve açıkta
kalan tüm yiyeceklerin gıda ze-
hirlenmesine yol açacağını
söyledi.

Yaz aylarında artan sebze,
meyve tüketimi gıda zehirlen-
melerinde beraberinde ge-
tiriyor. Sıcak havada
tükettiğimiz gıdalarda artan
mikroorganizmaların üremeye
başlaması gıda zehirlenmesine
neden olabiliyor. BAU Öğr.
Görevlisi Bilge Koç, sadece
sebze, meyve tüketimi değil,
çay ve kahve gibi içeceklerin
de vücutta su kaybına neden
olduğunu söyleyerek beslenme
konusunda önerilerde bulundu.

“ÜRÜNLERI ALIRKEN ÜRE-
TIM VE SON KULLANMA TARI-

HINE DIKKAT EDIN”
Besinlerde bulunan mikroor-

ganizmaların üremeye başla-
yarak gıda zehirlenmesine yol
açabileceğini söyleyen BAU

Öğr. Gör. Bilge Koç, şunları
söyledi: “Dolapta saklanma-
yarak, açıkta kalan tüm yiye-
cekler yazın gıda
zehirlenmelerine yol açabilir.
Pişmiş yiyecekler tekrar tekrar
ısıtılmamalı, meyve ve sebzeler
bol suyla güzelce yıkanmalı,
besini hazırlayan kişinin el ve
tırnak temizliği de iyi olmalı.
Ürünleri alırken üretim ve son
kullanma tarihine dikkat et-
meliyiz. Eğer konserve kul-
lanılacaksa, ürünün kutusu ezik
olmamalı ya da kapağı şiş ol-
mamalıdır. Bu tür konserveler
içindeki ürünün bozuk
olduğunu gösterir”

“ERKEKLER DAHA FAZLA
SU TÜKETMELI”

Yaz aylarında vücudun ter ile
kaybedeceği suyun tekrardan
vücuda geri kazanılmasının
önemli olduğunu belirten Bilge
Koç, “Su gereksinimi bireyden
bireye değişkenlik gösteriyor.
Özellikle yaz aylarında kadınlar
günde 2-2,5 litre, erkekler ise
günde 2,5-3 litre su içmeliler.
Sıcak yaz günlerinde su içer-
iğinin diğer meyvelere göre

daha yüksek olduğu karpuz ve
kavun gibi meyveleri tercih et-
meliyiz. Bir ara öğün de karpuz
tüketildiyse diğer ara öğünde
kiraz, elma, kavun gibi farklı bir
meyve tercih edilmesi bu
çeşitliliği sağlayacaktır” şek-
linde konuştu.

Bireylerin yaşam şekline göre
günde 3 ana öğün ve 2-4 ara
öğün şeklinde beslenmesini
öneren Koç, “Genel olarak
beslenmemizde kızartma,
kavurma gibi yağlı besinler yer-
ine daha çok ızgara tercih
edilmelidir. Mevsiminde taze
meyve ve sebze tüketilmelidir.
Günde 2-3 porsiyon sebze ve 2-
3 porsiyon meyve tüketimi

bağışıklık sistemimiz için
gerekli olan vitamin ve mineral-
leri karşılamaya yetecektir.
Özellikle yeşil renkli sebzeler
folik asit, potasyum ve C vita-
mini de zengin olduğu için ter-
cih edilmelidir. Tatlı
tüketiminde, hamur işi tatlılar
yerine sütlü tatlılar veya don-
durma tüketmek daha doğru bir
tercih olacaktır” ifadelerini kul-
landı.

Çay ve kahvenin de diüretik
özellikleri nedeniyle vücuttan
su kaybına neden olduğunu
ifade eden Koç, bu içeceklerin
yerine ayran, şekersiz limonata,
sade soda gibi içeceklerin ter-
cih edilmesi gerektiğini belirtti.

Sıcak havalarda gıda 
zehirlenmesine dikkat

hamileler dikkatli olmalı”
“Yaz sıcaklarında 

YAZ AYLARININ sıcak
geçmesi sebebiyle iştahsızlık
problemleri ve yeme içme
dengesizliklerinin oluşa-
bildiğini belirten Uzman
Diyetisyen Deniz Tığlı, eksik
ve dengesiz beslenmenin
sonucunda sıcakla birlikte
vücudun enerji dengesinin
bozulabileceğini söyledi.

Beslenme düzensizliklerinin
başında günün erken saat-
lerinde iştah kaçması ve eksik
beslenmenin geldiğini ifade
eden FBM Tıp Merkezi'nden
Uzman Diyetisyen Deniz Tığlı,
"Bu eksik beslenme ile günlük
alınması gereken enerji den-
gesi bozulur ve halsizlik
yorgunluk gibi şikayetler baş
gösterir" dedi.

"SABAH IşTAHSIZLIĞINA
SON VERIN"

Olumsuzlukları önlemek için
uygulanabilecek önemli nokta-
lara değinen Uzman
Diyetisyen Deniz Tığlı,
"Sabahları iştahsız olmak kah-
valtı yapmanızı engeller.
Oysaki sağlıklı beslenmek için
en temel öğün kahvaltı
öğünüdür. Gün içindeki ruh
halinizden enerjinize kadar
sizi etkiler. Aktif geçecek gün-
lerde yakıtı kahvaltı öğünün-
den sağlarsınız. Kendinize
birkaç gün zaman verin, alışa-
caksınızdır. Yine de olmuyor
uyandıktan sonra birkaç saat
tam kahvaltı yapamıyorum
diyenlerdenseniz meyve ve
süt ile serin ve hafif tercihle
güne başlayabilir sonrasında
tekrar bir ara öğün yapa-
bilirsiniz" şeklinde konuştu.

"ARA ÖĞÜN DÖRT
MEVSIM şART"

Ara öğünün önemine vurgu
yapan Tığlı, "Sağlıklı
beslenme düzeninde kahvaltı
sonrası ikinci şart ara öğünler
yapmanızdır. Ara öğünler
sayesinde uzun açlığı önler

kan şekeri dengenizi korur-
sunuz. Gün içinde aç kalıp bir
anda tek bir öğüne yüklenm-
enizi engelleyen frenleyici ara
öğünlerdir, unutmayın. Hiçbir
yiyecek veya içeceğin inanıl-
maz olmadığını aklınızdan
çıkarmayın. Beslenme
düzeninize müdahale
etmeden ek kullanacağınız
karışımların size etkisi olmay-
acaktır. Kullanabileceğiniz tek
önemli içecek sudur diyebiliriz.
Su, vücudumuzun en çok
ihtiyaç duyduğu maddedir.
Özellikle sıcak havalarda
yeterli su içtiğinize emin olun"
diye konuştu.

"FARKINDA OLMADAN
GIZLI KALORILERI 

ALMAYIN"
Su ile hazır içeceklerin aynı

ihtiyacı gidermediğini dile ge-
tiren Tığlı, şunları söyledi:
"Yaz aylarında serinlemek için
sıkça tüketilen soğuk içecek-
lerin bolca şeker veya yağlı
krema içerdiğini göz ardı et-
meyin. Bu içecekler gün içinde
gizlice ekstra kalori alımına
sebep olur. Daha da kötüsü su
ihtiyacınızı giderdiğinizi sanıp
su tüketiminizin azalmasına
sebep olur. Susadığınızı his-
settiğinizde hazır içecekler
değil de su içerek su ihtiy-
acınızı giderirseniz bedeninize
çok daha iyi bakmış olur-
sunuz. Özellikle diyet
sürecinde olup zayıflamaya
çalışan bireyler kendilerini
strese sokarak bu durumu
daha da zorlaştırıyor. İçinde
bulunduğunuz mevcut du-
rumla en iyisini yapmayı
öğrenin. Bunun için bir
beslenme uzmanıyla yola çık-
abilirsiniz. Hem zayıflama
sürecinizde hem de koruma
sürecinizde bu sakinlik ve ne
yapacağınızı bilmek stresi
azaltacaktır"
İHA

MEDICANA Çamlıca Tıp Merkezi Beslenme
ve Diyet Uzmanı Nilşah Karakurt, emzirme
dönemindeki annelere beslenmeyle ilgili önemli
bilgiler verdi. Her anne sütünün kendi bebeğinin
ihtiyacı olan içerikle şekillendiğini söyleyen
Karakurt, “Sonun yepyeni bir başlangıç olduğu
yaklaşık 9 aylık yolculuğun sonuna geldiniz ve
artık ailenizin yeni üyesi kucağınızda. Siz
bilindik bilinmedik bir sürü şey duyarken be-
beğiniz ve sizin için en doğru bilgiler ile annelik
yolculuğunuza ışık tutmaya çalışalım. Öncelikle
her annenin sütü kendi bebeğinin ihtiyacı olan
içerikle şekillenmiş ve bebeğinize özeldir. Bu
yüzden ona verebileceğiniz en kıymetli ve en
besleyici besin kendi sütünüzdür. Bunu unut-
mayın ve mümkün oldukça emzirin” dedi. 

Kilo vermek isteyen annelerin aslında
emzirirken ciddi derecede spor yaptıklarının al-
tını çizen Karakurt, “Emzirerek sadece be-
beğinizi beslemekle kalmaz yüksek kalori
fazladan harcamakla beraber, meme, yumur-
talık ve uterus kanseri, anemi, kemik erimesi
gibi hastalıklara karşıda korunmuş olursunuz”
diye konuştu.

Beslenme ve Diyet Uzmanı Nilşah Karakurt
emziren annelere şu önerilerde bulundu:

“Her şeyden önce strese girmeyin. Rahatlayın
ve bebeğinizi sık sık göğsünüze alın,

Emzirmek sadece bebeği beslemek değil aynı
zamanda anne bebek arasında ki en önemli
duygusal iletişim yoludur ve siz bebeğiniz
emmese dahi göğsünüzde tuttuğunuzda süt
yapmayı uyaracak hormonlarınız harekete
geçecektir bu yüzden onu göğsünüze sık sık al-
maktan çekinmeyin,

Bildiğini her şeyi unutun ve su için. Su, süt
yapımında en önemli anahtardır,

Rezene, ıhlamur, papatya, kimyon, ısırgan
gibi bitki çaylarını ara öğünlerinize ekleyin,

Her emzirmenin ardından 2 bardak su için,
Gaz yapabilecek ve sütün tadını da olumsuz

etkileyebilecek olan kurubaklagil , soğan, sarım-
sak , brokoli , karnabahar gibi besinleri kontrollü
tüketin ve gaz sorunu için yemeklerinizde sıkça

kimyona yer verin,
Demir eksikliğini önlemek için yumurta, kır-

mızı et, koyu yeşil yapraklı besinler tüketmeye
özen gösterirken yemeğin ardından süt ve süt
ürünleri veya çay tüketmeyin,

Salam , sosis , sucuk gibi şarküteri ürünlerini
tüketmeye özen gösterin,

Ara öğünlerinize kuruyemiş ve kurumeyveleri
ekleyin,

Bulgur ,yulaf gibi besinler sütünüzü arttırmak
için iyi birer besindir,

Kafein sütünüzden bebeğinize geçeceği için
bebekte uykusuzluğa ve huzursuzluğa neden
olabilir, bu nedenle yeşilçay , kahve , çay ve
gazlı içeceklerden kaçının,

Gece acıkmalarınızı leblebi , yulaf yoğurt
meyve karışımı , yoğurt yanında galeta , kefir
tüketerek bastırarak aynı zamanda kilo kontrolü
de sağlayabilirsiniz,

Helva , şekerli komposto , baklava gibi yük-
sek kalorili ve kilo artışına neden olabilecek
şekerli besinler sütünüzü arttırmaz bunların yer-
ine şekersiz meyve kompostosu , tahin ,pekmez
gibi sağlıklı alternatiflere yönelin,

Bu dönem boyunca bolca su için , uyuyun ,
stresten uzak kalın ve açık hava yürüyüşü
yapın.” 
İHA

Sıcaklarda
beslenmeye 
DİKKAT!

Emzirme döneminde beslenme konusunda
annelerin bilmesi gerekenler
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BANKALARARASI Kart
Merkezi (BKM) 2018 yılının
ilk 6 aylık verilerini açık-
ladı. 2018 yılının ilk altı
ayında kartlarla toplam
380 milyar TL tutarında
ödeme yapılırken, bu
değer önceki yılın aynı
dönemine göre yüzde 20
büyüme gösterdi. Yabancı
kartlarla ülkemizde
gerçekleştirilen ödemeler
ise 15,8 milyar TL tu-
tarında gerçekleşerek
yüzde 67’lik büyüme oranı
ile son yıllardaki en büyük
artışı gösterdi. BKM veri-
lerine göre Haziran ayı so-
nunda Türkiye’de 64,8
milyon adet kredi kartı ve
136,4 milyon adet banka
kartı kullanılıyor. 2017
yılının haziran ayı ile
kıyaslandığında kredi kartı
sayısında yüzde 7’lik artış,
banka kartı sayısında ise
yüzde 10’luk artış
görülüyor. Toplam kart
sayısı ise 201 milyon
adedi geçerek, geçen yılın
aynı dönemine göre yüzde
9 oranında artış gösterdi. 

EN FAZLA KARTLI
ÖDEME ARTIŞI GÖRÜLEN
SEKTÖR HAVAYOLLARI

Kartlı ödemelerdeki
artışla beraber en fazla
artışın hangi sektörlerde
gerçekleştiği ayrıntılı ince-
lendiğinde, 2018 yılının ilk
altı ayında geçen yılın aynı
dönemine göre havayol-
ları yüzde 34, yemek
yüzde 28, akaryakıt istasy-
onları yüzde 24,
sağlık/sağlık
ürünleri/kozmetik yüzde
24, giyim ve aksesuar
yüzde 21 ile en fazla artış
gösteren sektörler
arasında yer aldı.
İNTERNETTEN YAPILAN

KARTLI ÖDEMELER

YÜZDE 37 BÜYÜDÜ
BKM verilerine göre,

2018 yılının ilk altı ayında
toplam 61 milyar TL tu-
tarında internetten kartlı
ödeme yapıldığı
görülüyor. Bu veri 2017
yılının ilk altı ayı ile
kıyaslandığında, internet-
ten kartlı ödemelerde
yüzde 37 oranında artış
dikkat çekiyor. Geçen yılın
aynı döneminde toplam
kartlı ödemelerin yüzde
14’ünü oluşturan internet-
ten kartlı ödemelerin bu
yıl payını artırarak yüzde
16’ya çıkardığı görülüyor.

YABANCI KARTLARLA
YAPILAN ÖDEME TUTARI
ILK 6 AYDA 15,8 MILYAR

TL’YE ULAŞTI
Yabancı kartlarla yapılan

ödemeler incelendiğinde
ise yılın ilk yarısında ya-
bancı kartlarla yurtiçinde
toplam 15,8 milyar TL tu-
tarında ödeme yapıldığı
görülüyor. Bu tutar,
önceki yılın aynı döne-
minde 9,5 milyar TL olan
kartlı ödeme tutarıyla
kıyaslandığında yüzde 67
oranında büyümeyle son
yıllarda gözlenen en
büyük artışın gerçekleştiği
dikkat çekiyor. İşlem
başına yapılan kartlı
ödeme tutarının ise 457
TL’den 573 TL’ye çıktığı
görülüyor.

GENEL KARTLI ÖDEME
ENDEKSI

Genel Kartlı Ödeme En-
deksi’nin 12 ay hareketli
ortalama gelişimi ince-
lendiğinde, haziran ayında
1 yıl öncesine göre nomi-
nal olarak yüzde 19,6, reel
olarak ise yüzde 7,3
büyüme gözlemleniyor.
Hane halkı Kartlı Ödeme
Endeksi’nin 12 ay

hareketli ortalama gelişimi
incelendiğinde, haziran
ayında 1 yıl öncesine göre
nominal olarak yüzde
16,7, reel olarak yüzde 4,7
büyüme gözlemleniyor.

BKM Genel Müdürü Dr.
Soner Canko, kart kullan-
manın sağladığı avanta-
jların yanı sıra banka
hesabı sahibi nüfustaki
artış, artan nansal
okuryazarlık ve e-ticaret
kullanımı gibi etkilerin de
desteğiyle ödemelerde
kart kullanımının arttığına
vurgu yaptı. Canko, söz-
lerine şöyle devam etti:
“Kayıt dışı ekonomiyi or-
tadan kaldıran, finansal
verimlilik sağlayan ve tüm
bu özellikleriyle toplumsal
refahı artıran nakitsiz
ödemeler toplumu
hedefinin çok önemli
olduğunu düşünüyoruz.
Bu doğrultuda dünyanın
gelişmiş tüm ülkelerinde
olduğu gibi Türkiye’de de
ödemelerde nakit kul-
lanımı her geçen gün aza-
lıyor. Nakitsiz ödemeler
toplumu hedefine ulaşa-
bilmek için ilk olarak fi-
nansal kuruluşlarda hesap
sahipliğinin artış göster-
mesi gerekiyor. Dünya
Bankası kaynaklarına
göre, Türkiye’de 2014
yılında 15 yaş ve üzeri nü-
fusun yüzde 57’sinin bir fi-
nansal hesabı bulunurken,
bugün bu oranın yüzde 69
ile dünya ortalamasını
yakaladığını görüyoruz.
Bu oran 15 yaş üzeri kadın
nüfusa oranlandığında,
2014’te yüzde 44’lerde bu-
lunan kadın hesap
sahipliğinin bugün yüzde
54’lere çıktığını fakat bu
oranın, yüzde 83 olan
erkek hesap sahipliği
oranının halen çok
gerisinde bulunduğunu
görüyoruz. Hesap
sahipliğindeki bu güzel
gelişimle beraber, halen
kadınlarımızın yarısının
banka hesabının olmadığı
düşünüldüğünde, kadın-
ların finansal erişime daha
çok girmeleriyle birlikte
nakitsiz ödemeler toplumu
hedefine çok daha hızlı
yaklaşacağımızı rahatlıkla
ifade edebiliriz.” 
İHA

AYDIN İŞKUR İl Müdürlüğü’nün
kadınlara istihdamın desteklen-
mesi projesi kapsamında, Gaz
Altı Kaynağı, CNC Torna Tezgah
Operatörü ve Makine Montaj
alanlarında eğitim görüyor.
ASTİM Organize Sanayi Böl-
gesi’ndeki fabrikada çalışmaya
başlayan kadınlar kaynak, torna,
lazer kesme, şerit testere gibi
ağır iş makinelerini kullanarak
hem üretime katkı sağlıyor hem
de evlerinin geçimine destek
sağlıyor. Fabrikada çalışan 183
personelin 21’ini kadınlar oluştu-
rurken, kadınlar yaptıkları ağır
işler ile erkeklere taş çıkartıyor.
İşbaşı eğitim kapsamında fab-
rikada istihdam edilen 21 kadın
işçi, 6 aylık süre sonunda proje
kapsamında sürekli istihdam
edilebilecek.

Aydın Valisi Yavuz Selim
Köşger fabrikada çalışan kadın
işçileri ziyaret ederek, sohbet
etti. Kadın işçilere yaptıkları işten
memnun olup olmadıklarını

soran Vali Köşger olumlu cevap-
lar sonrası memnuniyetini dile
getirerek, kadınları fabrikalarda
çalışmaya davet etti.

Vali Köşger Aydın’da çok
önemli işler yapıldığını ifade ed-
erek, “Daha önemli işlerin yapıl-
ması için daha çok gayret
etmeliyiz. Aydın’ın sanayisinde
üretilen mamul maddelerin ihraç
edilmesi 700 milyon doları aştı.
Bunun içinde tarımın dışında
sanayi maddeleri de var. Bugün
burayı ziyaret sebebimiz kadın
istihdamına verilen önem.
Kalkınmış ve gelişmiş bir ülke,
ülkesinin her bir santime-
trekaresini mamul ettiği gibi her
bir ferdini de o büyük ülke ideali
peşinde, aktive edebilen
çalıştırabilen ülke demektir.
Kadın ve erkek bu toplumu oluş-
turan insanların hepsinin üretken
hale getirilmesi tabiî ki bizim
temel idealimizdir. O anlamda fir-
mamız 21 tane kadını kendisi
eğitimini veriyor. Tabi burada
İŞKUR çok önemli bir katkı
sağlıyor. İşbaşında eğitim
dediğimiz süreçleri yönetiyor.
Üreticimize sanayicimize de bu
anlamda çok önemli bir katkı
sağlıyor. Devletimizin önemli bir
katkısıdır bu. CNC tezgahlarının

ve manuel tezgahların başında
taşlama yapan, hanım kardeşler-
imizi gördük. Bu beni çok mem-
nun etti. Bütün hanım
kardeşlerimize buradan çağrı
yapıyorum. Bu fabrikalar korku-
lacak, çalışmaktan kaçınılacak
fabrikalar değil. Son derece mod-
ern tesisler bunlar, oldukça hi-
jyenik sağlıklı koşullarda burada
çalışılabiliyor. Hiçbirisi çekin-
meden gelebilir, İŞKUR onları iş
başında eğitmeye hazır. Devlet
onlara katkı sağlamaya hazır,
özel sektörümüzde istihdam etm-
eye hazır. Çünkü ülkemiz hızlı bir
şekilde büyüyor” dedi.

27 yaşındaki kadın işçilerden
Nesrin Demir ise, “Aslında mon-
tajda çalışıyorum. Kaynağı da
öğrenmemiz lazım, kaynağa
geçtik bugün. İşimiz güzel sev-
erek başladık, severek devam
ediyoruz. İşimizin zor yanları da
var ama arkadaşlarımızla birbir-
imize yardımcı oluyoruz. Ağabey-
lerimiz ustalarımız bize destek
oluyor. Kadınlar isterse her işi
yapabilir” diye konuştu.

Fabrika üretim bölümünde
yapılan ziyaretin ardından
toplantı salonunda protokole bil-
gilendirmede bulunuldu.
İHA

Sanayiye kadın eli değdi

Kartlı ödemeler yılın ilk
yarısında yüzde 20 arttı

CUMHURIYETIN ilanının 90’ıncı yılı olan 29
Ekim 2013’te hizmete giren, teknolojik alt yapısı,
ekonomik büyüklüğü, demiryolu ulaşımına
kazandırdığı ivme ve daha birçok yenilik
bakımından dünyada ilkleri içinde barındıran
Marmaray’dan açılışından bugüne değin yak-
laşık 270 milyon yolcu yararlandı. Dünyanın en
prestijli projelerinden biri olan Marmaray’ı 2014
yılında 43 milyon 651 bin 135 yolcu kullandı.
2015 yılına gelindiğinde yolcu sayısı bir önceki
yıla göre yüzde 39,65 oranında artarak 60 milyon
958 bin 142’ye çıktı. 2016 yılında ise Marmaray’ı
kullanan yolcu sayısı 62 milyon 615 bin 490’a
ulaştı. 2017 yılında Marmaray’dan yararlanan
yolcu sayısı bir önceki yıla oranla yüzde 0,72’lik
artış göstererek 63 milyon 063 bin 342 sayısına
ulaştı.

2018’İN İLK 5 AYI 
2018’in ilk 5 ayında (Ocak-Şubat-Mart-Nisan-

Mayıs) ise Marmaray’ın 5 istasyonunu (Ka-
zlıçeşme-Yenikapı-Sirkeci- Üsküdar- Ayrılık

Çeşmesi) yaklaşık 1 milyon yolcu kullandı. En
çok kullanılan istasyon Yenikapı olurken bu ista-
syonu sırasıyla Ayrılık Çeşmesi, Üsküdar,
Sirkeci ve Kazlıçeşme takip etti.

Açılışının yapıldığı 29 Ekim 2013’ten bugüne
kadar yaklaşık 270 milyon yolcunun yararlandığı
Marmaray’ın, yolcu başı kullanım ücreti orta-
lama 2 lira 60 kuruş olarak hesaplandığında, de-
vletin kasasına giren miktar yaklaşık 702 milyon
TL’ye tekabül ediyor.

MARMARAY’IN GÜNLÜK YOLCU KAPASİTESİ
717 BİN 

Türkiye’nin 153 yıllık rüyası olan ve asrın pro-
jesi olarak nitelendirilen Marmaray’da günlük or-
talama 190 ile 210 bin civarında yolcu taşınıyor.
Günboyu 10 vagonlu trenler ve 10 dakika ara ile
tren işletmeciliği yapılırken günlük karşılıklı
toplam 219 tren çalışıyor. Günlük yolcu kapa-
sitesi 717 bin olan Marmaray’da, 5+5 vagonlu
setten oluşan trenler ile 496 oturan yolcu, 2 bin
778 ayakta yolcu olmak üzere toplamda 3 bin
274 yolcu taşınabiliyor.

“BİZİM UYGULAMALARIMIZIN GEÇTİĞİ YERE
BUNLARIN HAYALLERİ ULAŞAMAZ” 

Başkan Recep Tayyip Erdoğan, geçtiğimiz
Haziran ayında yaptığı açıklamada, “Bugüne
kadar Marmaray’dan 268 milyon yolcu geçti.
Ama onlar Marmaray’a gereksiz diyor, onlar
boğazın altından Marmaray’ı geçiremez ki. Bizim
uygulamalarımızın geçtiği yere bunların hayalleri
ulaşamaz” ifadelerini kullanmıştı.  İHA

Marmaray yaklaşık 700
milyon TL kazandırdı

BIRÇOK kişinin vergi bor-
cunu ve emekliliğini il-
gilendiren 7143 Sayılı
Yapılandırma Kanunu’ndan

faydalanmak için son gün
31 Temmuz 2018. Daha
önceden çıkmış ve yapı-
landırılmamış borçlar ile
emeklilik için ödenmeyen
primlerin büyük ölçüde in-
dirime uğratıldığı kanun
hakkında bilgiler veren SGK
İl Müdürü Ünal Kaya, önemli
açıklamalarda bulundu.

“Bu fırsat bir daha
gelmeyebilir”

Çok büyük kolaylıklar
sağlayan yapılandırma ka-
nunun bir daha gelemeye-
bileceğini vurgulayan Kaya,
"7143 Sayılı Yapılandırma
Kanunu’ndan faydalanmak
için 12 bin 638 kişi bize
müracaat etmiş. Yani bun-
lardan 4B prim borçları için

3 bin 219 kişi müracaat etti.
4B Bağ-Kur sürelerinin
ihyasıyla alakalı talep
sayımız da 4 bin 419 olarak
gerçekleşti. İşveren
başvuru sayımız da 5 bin
civarında. Özellikle işveren-
lerimiz internet üzerinden
başvurularını yapıyorlar,
diğer sigortalılarımız da bi-
zlere müracaat ederek işler-
imizi yapıyoruz.

Özellikle vatandaşlarımız-
dan E-Devlet şifrelerini al-
malarını rica ediyoruz. E-
Devlet şifresi olan bir vatan-
daş, bizim sistemimize
girdikleri anda borçlarını ve
alacaklarını görebiliyorlar.
Bu sadece bizim için değil
bütün kamu kurumları için

çok elzem bir konu. 7143
Sayılı Yapılandırma Kanunu,
diğer kanunlardan çok
farklı. Borçlarda büyük bir
indirim söz konusu. Peşin
ödemelerde gecikme
cezaları af oluyor, sadece
tüfeye göre bir ekleme
yapılıyor. Örneğin, 1990’lı
yıllardan gelen 200 bin li-
ralık rakam, 35-40 bin liraya
düşebiliyor. Yani yine 1/5
oranında bir indirim oluyor.
Veya 100 bin lira çıkan borç,
25 bin liraya düşebiliyor. Bu
borcun geriye doğru gitme
sürelerine bağlı olarak
değişiyor. Borçları, 6, 9, 12
ve 18 taksit halinde de
ödeyebiliyorlar. Bu kanun-
dan faydalanmak için son

müracaat tarihi 31 Temmuz
2018. Vatandaşlarımız, il ve
ilçelerde bulunan SGK ku-
rumlarına giderek müracaat-
larını yapabilirler. Böyle bir

kanun bir daha çıkmayabilir,
o yüzden vatandaşlarımız
bu fırsatlardan bir an önce
yararlansınlar” dedi.
İHA

Borcunu yapılandıran kazanıyor
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Spor Toto Süper Lig’de mücadele eden Akhisar Belediyespor, Portekizli orta saha oyuncusu Josue’yi kadrosuna kattı.
Daha önce Süper Lig’de Bursaspor, Galatasaray ve son olarak Osmanlıspor formaları giyen deneyimli on numara,
geçtiğimiz sezonun devre arasında Osmanlıspor ile yollarını ayırmıştı. Bonservisini elinde bulunduran 27 yaşındaki
oyuncu, 2 yıllığına kendisini yeşil-siyahlı renklere bağladı. 

AKHİSAR BELEDİYESPOR, JOSUE FİLİPE 
İLE 2 YILLIK SÖZLEŞME İMZALADI

SPOR Toto Süper Lig’de
mücadele eden Akhisar
Belediyespor, Portekizli
orta saha oyuncusu Jo-
sue’yi kadrosuna kattı.
Daha önce Süper Lig’de
Bursaspor, Galatasaray
ve son olarak Osmanlıs-
por formaları giyen
deneyimli on numara,
geçtiğimiz sezonun
devre arasında Osman-
lıspor ile yollarını ayır-
mıştı. Bonservisini elinde

bulunduran 27 yaşındaki
oyuncu, 2 yıllığına ken-
disini yeşil-siyahlı ren-
klere bağladı.
Kariyerinde Porto,
Dragon Force, Covilha,
Penafiel, VVV Venlo,
Paços Ferreira, Bursas-
por, Braga, Galatasaray
ve Osmanlıspor olan
Josue, çıktığı 249
karşılaşmada 30 gol ve
35 asist kaydetti. Yılmaz
Atabarut Tesisleri'nde
düzenlenen imza töre-
nine Kulüp Başkanı
Hüseyin Eryüksel ve
yönetim kurulu üyeleri
katıldı. İmza töreni ardın-
dan basın mensuplarını
sorularını yanıtlayan
Akhisar Belediyespor
Başkanı Hüseyin Eryük-
sel, “Gerçekten ihtiy-
acımız olan birikimli bir
oyuncu, daha önce
Türkiye’de de Bursaspor,
Galatasaray ve Osman-
lıspor’da oynadı. İnşallah
biz de başarılı olacağına
inanıyoruz, 2 yıllık sö-

zleşme imzaladık. Hem
kulübümüze hem de
camiamıza hayırlı olur in-
şallah” dedi. Kamp pro-
gramını da değerlendiren
Eryüksel, “Erzurum kam-
pımız tamamlandı, yarın
Avusturya’ya gidiyoruz.
10 gün oradayız, ay so-
nunda burada
toplanacağız ve Süper
Kupa’ya hazırlığımızı ya-
pacağız. Sonra da hayır-
lısıyla lige başlayacağız”
dedi. 

"BİLET FİYATLARIMIZ
ÇOK UYGUN, BİLET FİY-
ATLARINDA HERHANGİ
BİR İNDİRİME GİTMEYE-

CEğİZ" 
Öte yandan kombine
bilet fiyatları hakkında da
açıklamalarda bulunan
Eryüksel, “Bilet fiyatları
açıklandı, bilet fiyat-
larımız çok uygun. Bu-
radaki polemik olmasın
diye söyleyeyim biz bilet
fiyatlarında herhangi bir
indirime gitmeyeceğiz.
Açıkladığımız şekilde

başlayacağız. Bize bu-
rada bir maçın maliyeti
120 bin TL, bu da mini-
mum olanıdır. Burada
bütün tribünler dolu olsa
10 TL’ye satsan onu
karşılamıyor. Yani bir kar
peşinde değiliz, normal
harcadığımız paraları ge-
tirmek istiyoruz. 6
senedir bunları kulübün
cebinden harcıyorduk.
Bundan sonra en azından
cebinden harcadığı
parayı biz taraftarımızdan
elde edelim, herhangi
fazla bir para veya kar
peşinde değiliz. Bunun
da bilinmesi lazım. UEFA
maçları bu kombine
içerisinde değil çünkü
formatları farklı. Bizler
fahiş fiyat koymadan en
uygun bir şekilde insan-
larımızın rahatlıkla
ödeyip alabileceği şek-
ilde fiyatlar olacaktır”
dedi. Rodallega ile ilgili
transfer haberlerini de
yalanlayan Eryüksel
kesinlikle böyle bir

durum olmadığını
şuanda bir kulübü ve
sözleşmesi olduğunu
ifade ederek Rodal-
lega ile ilgilen-
melerinin mümkün
olmadığını kaydetti. 

FİLİPE: "TRANS-
FERDE EMEğİ

GEÇEN HERKESE
TEŞEKKÜR EDİYORUM" 

4 buçuk yıldır Türkiye’de
futbol oynadığını ve
Süper Lig’i de çok iyi
bildiğini kaydeden Josue
Filipe ise yaptığı açıkla-
mada, “Bana bu şansı

veren başta başkanımıza
ve tüm yönetim kuruluna
teşekkür etmek istiyo-
rum. Ayrıca Akhisar
şehrine de teşekkür
etmek istiyorum, çünkü
beni çok iyi karşıladılar.

Bu trans-
ferde emeği
geçen
herkese
teşekkür ed-
erim. Şimdi
bana düşen
çalışmalara
hemen
başlamak ve

zaten hemen takıma
katılıp kampa katıla-
cağım. Elimizden geleni
yapıp Süper Kupa
maçına hazır olacağız”
dedi.
nSPOR SERVİSİ

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) 3. Lig 3. Grupta mücadele edecek olan
Turgutluspor, sezon açılışını gerçekleştirdi. Turgutlu protokolünün de katıldığı
sezon açılışında yeni sezon öncesinde birlik ve beraberlik mesajları verildi.

2018-2019 sezonunda TFF
3. Lig’de mücadele edecek
olan Turgutluspor, Irlamaz
Vadisi Spor Tesislerinde
top başı yaptı. Kurban kes-
imi ve dualar eşliğinde
gerçekleştirilen yeni sezo-
nun hazırlıklarının ilk id-
manına Turgutlu
Kaymakamı Uğur Turan,
İlçe Garnizon Komutanı
Kenan Peşternik, Turgutlu
belediye başkanı Turgay
Şirin, İlçe Jandarma Komu-
tanı Binbaşı Muhammed
Evren, İlçe Emniyet
Müdürü Volkan Parıldar,
Kulüp Başkanı Hakan
Sezer, kulüp yöneticileri ve
vatandaşlar katıldı.

HAKAN SEZER; HEDEFİ
OLAN BİR TAKIMIZ

2018-2019 sezonunun
açılışının ilk idmanına
katılımlarından dolayı

herkese teşekkür een
Kulüp başkanı Hakan
Sezer “Bugün sizlerle bir-
likte olmaktan dolayı mut-
luyuz, gururluyuz.
Amacımız 160 bin nüfuslu
şehrimizin takımını en iyi
yere getirmek. Bugüne
kadar takımımıza vermiş
olduğunuz maddi ve
manevi desteklerden
dolayı hepinize teşekkür
ediyorum. Turgutluspor
olarak hedefi olan bir
takımız. Amacımız
takımımızı en iyi noktaya
getirerek güzel bir sezon
geçirmek. Allah yardım-
cımız olsun. İnşallah
Turgutlusporumuz bu sene
iyi bir sezon geçirir ve iyi
bir noktada yer alır.” Dedi.

TURGAY ŞİRİN; BU YIL
BEKLENTİLERİMİZ BÜYÜK
Turgutlu Belediye başkanı

Turgay Şirin “Böylesi an-
lamlı bir günde, bu güzel
ambiyanslı ortamda be-
smele ile sezon açılışını
yapıyoruz İnşallah başarılı
ve güzel bir sezon geçiri-
riz. Turgutluspor biliyor-
sunuz her zaman hedefleri
olan, her zaman futbol
camiasında ismi olan,
tesisleriyle, duruşuyla göz
önünde olan bir kulüp.
Ama bu yıl beklentilerim-
izin daha da arttığı bir yıl.
Turgutlu’yu temsil nok-
tasında gerek başkanımız,
gerek yönetim kurulumuz
ve futbol camiamız
takımımızın bir üst lige
geçişini bekliyor. Hedefi
olan bir takım kurduk.
Bütün futbolcu
arkadaşlarımızın hepsinin
bu manada bilinçli olduk-
larını biliyorum. Onların
yeteneklerinin olduğunu
da biliyorum. Kendileri bu
liglerde çok özellikli
sporcular, hepsi yetenekli
ve karakterli futbolcu
arkadaşlarımız. İnşallah bu
yıl hem kendilerini, hem bi-
zleri sevindirecekler.
Turgutluspor bir üst lige
taşıma hedefiyle bu işe
başlıyoruz. Temsil ettiğimiz
kitle Turgutlu, 50’ye yakın
ilden daha büyük bir ilçe.
Dolayısıyla futbol kültürü
anlamında bu beklentilere
cevap vermek zorundayız.
Sahada terimizin son
damlasına kadar her şey-
imizi ortaya koyacak bir
şekilde hareket edersek bu
başarıyı elde edebiliriz.
Hepinize kazasız, belasız
ve sakatlıksız bir sezon
diliyorum. Turgutlu sizin
arkanızda artık söz sizde.
Sizin sahadaki iyi perfor-
mansınızı, iyi haberlerinizi
bekliyoruz. Başarılar diliy-
orum, Allah yardımcınız

olsun” dedi.
UğUR TURAN; TURGUT-

LUSPOR ÖNEMLİ BİR
MARKADIR

Turgutluspor’un sezon
açılışında bir konuşma
yapan Turgutlu Kaymakamı
Uğur Turan ise “Bismillah
diyerek başlayanların yolu
güzel olur, akibeti güzel
olur. Herkes üzerine
düşeni yapmak ile
mükelleftir. Sevgili Hakan
başkanımız açılış
öncesinde kulüp binasında
bize verdiği bilgiler beni ve
arkadaşlarımı memnun etti,
mutlu etti. Hakan
başkanımız bizlere idari ve
maddi anlamda iyi bir
kulüp olduklarını belirtti.
Borcumuzun olmadığını,
borcumuzu ödediğimizi,
kurumlara olan
ödemelerinizi ise yap-
tığımızı, bu manada stabil
bir kuruluş olduğumuzu
belirtti. Bugün sevgili
Hakan başkanımız bizleri
buraya davet etti. 15 Tem-
muz Şehitleri Anma,
Demokrasi ve Milli Birlik
Günü vesilesiyle bir
pankart hazırladıklarını, bu
güzel ve anlamlı günde
açılış yapmayı, camia
olarak kenetlenmeyi arzu
ettiklerini belirtti. Turgutlu
spor renkleri ile güzel
Turgutlu’nun önemli
markalarından bir tanesi.
Turgutlu bildiğiniz üzere
sanayisiyle, tarımı ile ünlü
eğitimde sağlıkta alt
yapıda üst yapıda Ege’nin
parlayan yıldızı ama
Turgutluspor da Türk fut-
bolu ve Turgutlu için
önemli bir markadır. Hedefi
olan bir takımı bu sene hep
beraber izleyeceğiz. Umuy-
orum ki hedeflediğimiz
sonuçlara ulaşırız” dedi.
nSPOR SERVİSİ

Maddi kaynak bulmak için
gece gündüz demeden
görüşmeler yapan Man-
isaspor Futbol Şube So-
rumlusu Altan Çakıcı
yaptığı paylaşımla dikkat
çekti. Çakıcı, “Manisaspor
sahipsiz değildir. Tüm ülke
takımlarına baktığımızda
kurum ve kuruluşlar
şehrinin takımına destek
vermektedir. Özellikle
şehrin bası kurumları isim
hakkını bile vererek takım-
larına sahip
çıkmaktadır.Buna en iyi
örnek Çaykur Rizedir. Biz-
imde logomuzda üzüm
amblemi bulunmaktadır.
Manşsa da bulunan TARİŞ
kuruluşunun da aynı du-
yarlılığı göstererek Man-
isaspor’a sahip çıkmasını
bekliyoruz.” açıklaması
yaptı. nERHAN KASIRGA 

MANİSASPOR’UN
TARİŞ 

BEKLENTİSİ

AKHİSARSPOR, SEZON HAZIRLIKLARI İÇİN AVUSTURYA’YA GİTTİ

TURGUTLUSPOR YENİ SEZONDAN UMUTLU

TURGUTLUSPOR KAMP ÖNCESİ 2
HAZIRLIK MAÇI YAPACAK

YENI sezon hazırlıklarına pazar
günü başlayan Turgutluspor,
Kartepe kampı öncesi
Turgutlu’da iki hazırlık maçı oy-
nayacak. 7 Ağustos’ta Kartepe
kampına başlayacak kırmızı
siyahlılar 25 Temmuz’da

Karşıyaka ile, 4 Ağus-
tos’ta Kızılcabölük ile 7
Eylül Stadı’nda
karşılaşacak. Son
olarak sol kanat ve
forvet arkası mevki-
lerinde oynayan 33
yaşındaki deneyimli
oyuncu Özkan Toprak’ı
kadrosuna katan kırmızı
siyahlılar, forvet mevki-
sine takviye için

arayışlarını sürdürüyor. Teknik
direktör Erdal İşkar, 1 veya 2
takviyeyle transferi tamamlayıp
Kartepe kampında tam kadro
çalışmayı hedeflediklerini be-
lirtti. nSPOR SERVİSİ

SPOR Toto Süper Lig
ekiplerinden Akhisarspor,
sezon hazırlıkları kap-
samında dün Avustu-
rya’ya gitti. Kendi
tesislerinde başladığı

sezon hazırlıklarına daha
sonra Erzurum’da devam
eden Akhisarspor, Erzu-
rum kampının ardından
çalışmalarını Avustu-
rya’da dün başladı. Avus-

turya’da 30 Temmuz
Pazartesi gününe kadar
kamp yapacak yeşil-
siyahlı ekip, 5 Ağustos
Pazar günü Konya’da TFF
Süper Kupa maçında
Galatasaray’la karşılaşa-
cak. Ege temsilcisi Avus-
turya kampında 21
Temmuz Cumartesi günü
Lokomotiv Moskova, 25
Temmuz Çarşamba günü
Leicester City, 27 Tem-
muz Cuma El Duhail ve 29
Temmuz Pazar günü El
Hilal takımlarıyla hazırlık
maçları oynayacak.
nSPOR SERVİSİ



Fenerbahçe, transferde
Bas Dost ve Bolasie için
çalışmalarını
sürdürürken, kadro
planlaması
çerçevesinde satılması
gereken oyuncular da
bulunuyor. Sportif direk-
tör Comolli, alınacak
oyuncuların yanında
gönderilecek isimler için
de yoğun çalışıyor.
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Ndiaye için geri sayımDamien Comolli'den
Aatif ve Dirar: Kendinize

kulüp bulun!

Sevindirici gelişmeSPOR

Slovenya’da yeni sezon hazırlıklarını sürdüren
Trabzonspor, 17 günlük süreçte tek gün izin ya-
parken, oynadığı hazırlık maçları öncesinde ve
sonrasında da günde çift antrenman gerçek-
leştiriyor.

Trabzonspor tempo
düşürmüyor

Başkan Fikret
Orman, Vincent
Aboubakar transferi
için adeta gözünü
kararttı. Orman,
Vida’nın satışından
gelecek büyük gelirin
bir kısmıyla Porto’-
dan Kamerunlu
yıldızın tapusunu al-
mayı planlıyor.

Beşiktaş Aboubakar'ı
bonservisiyle alacak!

Galatasaray, Senegalli yıldızı kiralamak için uğraşlarını
sürdürüyor. Ndiaye’ye 2 İngiliz kulübünün talip olmasına
rağmen umudunu yitirmeyen yöneticiler yeni bir hamleye
hazırlanıyor.

Bursaspor'un
peşinde olduğu
Giovanni Sio'nun
kulübü Montpel-
lier, forvet için
Andy Delort ile
imza aşamasına
gelirken, Sio'nun
da takımdan
ayrılması an
meselesi haline
geldi.

BG

İL MÜDÜRÜ ÖZTÜRK’TEN GÖRME ENGELLİ JUDO MİLLİ TAKIMI’NA MORAL ZİYARETİ

MILLI Takım Teknik Direktörü Ahmet
Kambur ve Milli Takım Antrenörü
Kürşad Kambur, Ömer Erol ve Nurşen
Köse yönetiminde Atatürk Olimpik
Spor Kompleksi’nde 20 günlük kamp
çalışmalarını sürdüren Türkiye Görme
Engelliler Spor Federasyonu Judo
Bayan ve Erkek Milli Takımı sporcu-
larını ziyaret eden Manisa Gençlik
Hizmetleri ve Spor İl Müdürü Yunus
Öztürk, çalışmalar hakkında antrenör-

lerden bilgi aldı. Öztürk, daha sonra
sporcularla sohbet ederek, Kasım
ayında Portekiz’de düzenlenecek
Dünya Judo Şampiyonası’nda
başarılar diledi. Görme Engelli judocu-
lara hitaben konuşan İl Müdürü
Öztürk, “Aranızda paralimpik olimpiy-
atlarında derece elde etmiş, Türk
Bayrağı’nı uluslararası arenada
başarıyla dalgalandırmış çok değerli
sporcularımız bulunuyor. Manisa kam-
pının yararlı geçtiğine ve Özbek-
istan’da yapacağınız kampında faydalı
geçeceğine inanıyorum ve Portekiz’de
yapılacak dünya şampiyonasında her
birinizin kendi kilolarında derece elde
edeceğine yürekten inanıyorum.
Kamp için Manisa’yı tercih etikleri için
Türkiye Görme Engelliler Spor Fed-
erasyonumuza ve hocalarımıza çok

teşekkür ediyorum. Şimdiye kadar
birçok branşta milli takımlarımızı bu-
rada ağırladık. Çok güzel kamp süreci
geçirdiler. Bu bize memnuniyet
veriyor, mutluluk veriyor.
Kapılarımız, gönüllerimiz, tesis-
lerimiz milli takımlarımıza ve
tüm halkımıza her zaman açık-
tır” dedi. Milli Takım Teknik Di-
rektörü Ahmet Kambur ise
“Bizleri burada ağırladıkları için
İl Müdürümüz Yunus Öztürk’e
çok teşekkür ediyorum. Man-
isa’da çok güzel bir kamp süreci
geçirdik. Manisa tesis
bakımında çok güzel bir ilimiz.
Bu nedenle Manisa’yı tercih
ettik. İnşallah bu çalış-
malarımızın karşılığını da
Portekiz’de yapılacak olan

Dünya Şampiyonası’nda alacağız. Bu
hedef doğrultusunda çalışmalarımız
sürdürüyoruz” diye konuştu. nSPOR
SERVİSİ

MANISA Büyükşehir
Belediyespor’un U-15 ve
16 takımlarına fiziksel
özelliklerin tespiti, max-
kuvvet ölçümü ve esnek-
lik ölçümleri yapıldı. Tarık
Almış Spor Salonunda,
teknik sorumlu Turgay
Sütcüoğlu ve takım atletik
performans antrenörü
Evren Sönmezışık
eşliğinde gerçekleştirilen
testler sonrasında açıkla-
malarda bulunan teknik
sorumlu Turgay
Sütçüoğlu, “ Futbolcu-
larımıza hafta sonunda da
yoyo (dayanıklılık) testi
uygulayacağız. Yoyo test-

leri sporcuların kişisel
güçlerinin, belirlenmiş
mesafeleri, belirlenmiş
sürelerde tekrarlarla
geçmeleri ile ölçülme-
sidir. Altyapıda ki oyuncu-
larımızın gelişimini takip
etmek amacıyla gerçek-
leştirdiğimiz testleri
sezon başı, müsabaka
öncesindeki hafta, devre
arası ve sezon sonu
olmak üzere dört aşama
olarak planladık. Böyle-
likle çocuklarımızın gelişi-
mini gerçek verilerle daha
net görme fırsatı bula-
cağız” diye konuştu.
nSPOR SERVİSİ

BÜYÜKŞEHİR’İN MİNİK
JUDOCULARI İZMİR’DE 

TÜRKIYE Judo Federasy-
onu’nun 2018 yılı faaliyet
programında yer alan
Minikler Türkiye Judo
Şampiyonası İzmir’de
yapıldı. Minikler Türkiye
Judo Şampiyonasına 65
İlden toplamda 1040 sporcu
katıldı. Şampiyonada Manisa
Büyükşehir Belediye Spor
Kulübü Judo Takımından
Ümit Çırpan 34 kg’da Türkiye
3.sü olurken, İbrahim
Özçiçek ve Mustafa Yağız
Karaca ise 46 kg’da Türkiye
5.si oldular. Ümit Çırpan ilk
turda Kırklareli ili sporcusu
Buğra Güven Kaya’yı, ikinci
turda Bursa ili sporcusu
Umut Özçalışkan’ı, 3. turda

Şanlıurfa ili sporcusu Mah-
mut Balandı’yı, 4. turda İzmir
ili sporcusu Fatih Yılmaz’ı
yenerek çeyrek finale yük-
seldi. Çeyrek finalde Rize ili
sporcusu Yağızhan Dal’a ye-
nilen sporcumuz Ümit Çır-
pan repesaj
müsabakalarında Sakarya ili
sporcusu Kerem Ali Aydın’ı
ve Konya ili sporcusu Yusuf
Can Uzun’u yenerek 3.lük
müsabakasına çıkmaya hak
kazandı. 3.lük müs-
abakasında ise Burdur ili
sporcusu Remzi Can Kabak’ı
yenen sporcumuz Ümit Çır-
pan Türkiye 3.sü olmayı
başardı. 
nSPOR SERVİSİ

Manisa Gençlik Hizmetleri ve Spor İl Müdürü Yunus Öztürk, Portekiz’de düzenlenecek Görme Engelliler Dünya Judo
Şampiyonası hazırlıklarını Manisa’da sürdüren Görme Engelli Judo Milli Takımı’nın kampına moral ziyaretinde bulundu.

Manisa Büyükşehir Belediye-
spor’un U-15 ve 16 takımlarına
fiziksel özelliklerin tespiti, max-
kuvvet ölçümü ve esneklik
ölçümleri yapıldı. Manisa
Büyükşehir Belediyespor U-15
ve 16 Teknik Sorumlusu Tur-
gay Sütçüoğlu, “ Altyapıda ki
oyuncularımızın gelişimini
takip etmek amacıyla gerçek-
leştirdiğimiz testleri sezon başı, müsabaka öncesin-
deki hafta, devre arası ve sezon sonu olmak üzere dört
aşama olarak planladık” dedi.

Türkiye Judo Federasyonu’nun 2018 yılı
faaliyet programında yer alan Minikler Türkiye
Judo Şampiyonası İzmir’de yapıldı. Şampiyon-
ada Manisa Büyükşehir Belediye Spor Kulübü
Judo Takımından Ümit Çırpan 34 kg’da Türkiye
3.sü olurken, İbrahim Özçiçek ve Mustafa Yağız
Karaca ise 46 kg’da Türkiye 5.si oldular.

Teknik Direktörü Levent Devrim yönetiminde sabah yaptığı kuvvet ve dayanıklılık antrenmanıyla Afyon’da
yeni sezon hazırlıklarını sürdüren Manisa Büyükşehir Belediyespor’da hazırlıklar tam gaz devam ediyor

MANISA Büyükşehir
Belediyespor’da Afyon
kampında yeni sezon
hazırlıkları Teknik Direk-
tör Levent Devrim yöne-
timinde sürüyor. Günde
çift antrenmanla çalış-
malarını sürdüren Man-
isa Büyükşehir
Belediyespor’un bu
sabah düz koşuyla
başlayan antrenmanı
kuvvet ve dayanıklılık
çalışmasıyla tamam-
landı. Yeşil beyazlılar her
geçen artan antreman
temposuna rağmen
sergiledikleri perfor-

mansla teknik heyeti
hayli memnun ediyor. 

CİHAN AVCU’YA
ANTRENMANIN İKİNCİ

BÖLÜMÜNDE AYRI ÇAL-
IŞMA PROGRAMI 

Yeşil beyazlı ekipte
sakatlıktan kurtulan
Cihan Avcu, antren-
manın ilk bölümünde
takımla birlikte çalıştı.
Genç futbolcu antren-
manın ikinci bölümünde
ise fizyoterapist Mehmet
Yıldız yönetiminde
denge, stabilizasyon ve
koordinasyon çalışması
yaptı. nSPOR SERVİSİ

BÜYÜKŞEHİR’DE TEMPO DÜŞMÜYOR

KÜRŞAT AYDIN’A ÖZEL
ANTRENMAN PROGRAMI

Geçtiğimiz sezon deplasmanda oynanan Halide
Edip Adıvar maçında yaşadığı talihsiz sakatlığın
ardından yeşil sahalardan bir süredir uzak kalan
Manisa Büyükşehir Belediyespor’un tecrübeli
futbolcusu Kürşat Aydın’a, Afyon kampında özel
antrenman programı uygulanıyor.
GEÇTIğIMIZ sezon
deplasmanda oy-
nanan Halide Edip
Adıvarspor maçında
talihsiz bir sakatlık
yaşayan ve ön
çapraz bağlarında
yırtık meydana
gelen Manisa
Büyükşehir
Belediyespor’un

tecrübeli futbolcusu
Kürşat Aydın yeşil
sahalara dönüş yap-
mak için gün
sayıyor. Manisa
Büyükşehir
Belediyespor’da yeni
sezon hazırlıkları
Afyon’da yoğun bir
tempoda devam ed-
erken, Kürşat

Aydın’a ise özel
antrenman programı
uygulanıyor. Fiziy-
oterapist Mehmet
Yıldız yönetiminde
denge, stabilizasyon
ve koordinasyon
çalışması yapan
Kürşat Aydın hırsıyla
göz dolduruyor.
nSPOR SERVİSİ

TER DÖKTÜ

MANİSA BÜYÜKŞEHİR
BELEDİYESPOR’DA

ALTYAPI TESTTEN GEÇTİ

MANİSASPOR’UN TAKIM
OTOBÜSÜ DEĞİŞTİ

Yeni sezon öncesi Manisaspor yönetimi,
siyah-beyazlı takımın otobüsünü bakıma
alırken, otobüsün dışında bulunan kapla-
mayı da değiştirdi. Kaplamayı yapacak
olan firma tarafından birçok öneri
sunulurken, siyah-beyazlı yönetim sade
bir kaplamada karar kıldı. Daha önce üz-
erinde logo ve röveşata yapan bir çizgi
roman olan takım otobüsünün kaplaması
siyah-beyaz olarak  belirlenirken tam or-
tasında ise Manisaspor logosu olarak be-
lirlendi. ERHAN KASIRGA 
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